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TERKA 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
21/2012. sz. 
 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
 
Készült: 2012. augusztus 30-án 14:00 órai kezdettel tartott nyílt Képviselő-testületi ülésről. 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
Jelen voltak: a csatolt jelenléti ív szerint 
 
 
NAPIRENDEK: 
 
ÜNNEPI ÜLÉS:ÜNNEPI ÜLÉS:ÜNNEPI ÜLÉS:ÜNNEPI ÜLÉS:    
 

1./ Fazekas Sándorné nyugdíjas búcsúztatója 
 

 

NAPIRENDEK: 
 

1./ Tájékoztató a járási hivatalok kialakításáról 
 C8 304/2012.(VIII.30.) sz. határozat 
 

2./ 2012. évi költségvetési rendelet módosítása 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
D7 305/2012.(VIII.30.) sz. határozat 
B1 R 24/2012.(VIII.30.) sz. rendelet 

 
3./ Beszámoló Egyek Nagyközség Önkormányzatának és intézményeinek 2012. I. félévi 

gazdálkodásáról 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
C3 306/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

 
4./ Beszámoló a „Szöghatár” Kft. 2012. I. félévi gazdálkodásáról 

Előadó: Széles Szilvia ügyvezető  
 C3 307/2012.(VIII.30.) sz. határozat 
 

5./ Rendelet-tervezet a tiltott közösségellenes magatartásokról, és az elkövetőkkel 
szembeni eljárás szabályairól 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
Z1 308/2012.(VIII.30.) sz. határozat 
A10 R 25/2012.(VIII.30.) sz. rendelet 
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6./ Önkormányzati tulajdonú bérlakások és helyiségeinek bérbeadásáról, béreinek 

megállapításáról és a lakhatással kapcsolatos feladatokról szóló 2/2007.(I.25.) sz. 
rendelet módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
B8 R 26/2012.(VIII.30.) sz. rendelet 
 

7./ Polgármesteri jelentés 
 

8./ Dorogmai úttal kapcsolatos kártérítés 
B7 310/2012.(VIII.30.) sz. határozat 
 

9./ Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház vezetői pályázatáról döntés 
Z1 311/2012.(VIII.30.) sz. határozat 
Z1 312/2012.(VIII.30.) sz. határozat 
Z1 313/2012.(VIII.30.) sz. határozat 
L8 314/2012.(VIII.30.) sz. határozat 
L8 315/2012.(VIII.30.) sz. határozat 
 

10./ Kérdések, interpellációk 
 

11./ A közoktatást és óvodai nevelést nem Egyeken igénybevevők utazási költségének 
megtérítése  
Z1 316/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

 D7 317/2012.(VIII.30.) sz. határozat 
 

12./ Egyebek 
 

1./ Csatlakozási nyilatkozat a Bursa Hungarica ösztöndíjpályázat 2013. évi 
fordulójához 
A15 318/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

2./ Előterjesztés ingatlanok hasznosítására (Romos ingatlanok) 
3./ Előterjesztés ingatlanok hasznosítására (Szántóföldek) 

D7 319/2012.(VIII.30.) sz. határozat 
D7 320/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

4./ Egyek Önkormányzati Tűzoltóság kérelme 
D7 321/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

5./ Határozati javaslat környezetvédelmi alap felhasználására 
I1 322/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

6./ Faluközpont hitelfelvételéhez határozati javaslat 
D7 323/2012.(VIII.30.) sz. határozat 
D7 324/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

7./ Tájékoztató a Faluközpont közbeszerzési eljárásának megindításáról 
D5 325/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

8./ Árajánlatok elbírálása LEADER támogatásból megvalósuló képzésekhez 
A15 326/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

9./ Bíráló bizottság választása – napelem, napkollektor pályázathoz 
D5 327/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

10./ Egyek, Fasor u. 15. szám alatti ingatlan elfogadása 
D7 328/2012.(VIII.30.) sz. határozat 
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11./ Egyek, Dankó P. u. 41. szám alatti ingatlan felajánlása 
D7 329/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

12./ Pausz Antal ingatlan felajánlása 
Z1 330/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

13./ Szöghatár Kft. kérelme 
D7 331/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

14./ Gépjármű bérleti ajánlat 
Z1 332/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

15./ Határozati javaslat az ETKIKI Többcélú Intézmény megszüntető okiratának 
kiegészítésére 
L7 333/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

16./ Határozati javaslat a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház alapító 
okiratának módosítására és kiegészítésére 
L5 334/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

17./ ETKIKI Többcélú Intézmény megszüntetéséből adódó 
szabadságmegváltásokhoz fedezet biztosítása 
Z1 335/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

18./ Határozati javaslat ÖNHIKI pályázat benyújtására 
A15 336/2012.(VIII.30.) sz. határozat  

19./ Nyersanyagnorma emeléséről szóló döntés visszavonása 
Z1 337/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

20./ Mihályné Szekeres Edit kérelme 
D7 338/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

21./ A Hortobágyi LEADER Nonprofit Kft. kérelme  
Z1 339/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

22./ Fasor u. 55. szám alatti ingatlan felajánlása 
D7 340/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

23./ Döntés a Szöghatár Nonprofit Kft. használatában lévő szerszámok, eszközök, 
gépek egyházi használatba adásáról 
D7 341/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

24./ Döntés az önkormányzati rendezvényekre elkülönített összeg felhasználásáról 
Z1 342/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

25./ Gábor Istvánné mb. könyvtárvezető illetményének megállapítása 
L8 343/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

26./ Forrás biztosítása a Béke utca útépítési engedélyéhez szükséges igazgatási 
szolgáltatási díjra 
D7 344/2012.(VIII.30.) sz. határozat 

 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:        
Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. A mai ülést egy ünnepi üléssel 
kezdjük. Az ünnepi ülésről és a rendes testületi ülésről egy jegyzőkönyv készül. Megállapítja, 
hogy az ülés szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 fős Képviselő-testületből 
8 képviselő jelen van. Kovács Sándorné képviselő nem tud részt venni az ülésen. 
 
Javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Antal László és Gál-Szalai Erika képviselőket, a 
jegyzőkönyv vezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a Képviselő-testület. 
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Kéri, hogy aki a jegyzőkönyv hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyét elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy a meghívón szereplő napirendeken túl az alábbi napirendeket is tárgyalja meg 
a Képviselő-testület.  

27./ Határozati javaslat az ETKIKI Többcélú Intézmény megszüntető okiratának 
kiegészítésére 

28./ Határozati javaslat a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház alapító 
okiratának módosítására és kiegészítésére 

29./ ETKIKI Többcélú Intézmény megszüntetéséből adódó 
szabadságmegváltásokhoz fedezet biztosítása 

30./ Határozati javaslat ÖNHIKI pályázat benyújtására  
31./ Egyek Önkormányzati Tűzoltóság kérelme 
32./ Nyersanyagnorma emeléséről szóló döntés visszavonása 
33./ Mihályné Szekeres Edit kérelme 
34./ A Hortobágyi LEADER Nonprofit Kft. kérelme  
35./ Fasor u. 55. szám alatti ingatlan felajánlása 
36./ Döntés a Szöghatár Nonprofit Kft. használatában lévő szerszámok, eszközök, 

gépek egyházi használatba adásáról 
37./ Döntés az önkormányzati rendezvényekre elkülönített összeg felhasználásáról 

 
Mivel a napirendre vonatkozóan más javaslat nincs, kéri, hogy az elhangzott napirendekkel 
egyetért azzal a kiegészítéssel, hogy azokat a napirendeket vegyék előre és tárgyalják meg, ahol 
az előadók messziről érkeztek, kézfelnyújtással jelezze. 
  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a napirendet, és a napirend sorrendjére 
vonatkozó javaslatot. 
 
 
ÜNNEPI ÜLÉS:ÜNNEPI ÜLÉS:ÜNNEPI ÜLÉS:ÜNNEPI ÜLÉS:    
 

1./ Fazekas Sándorné nyugdíjas búcsúztatója 
 

Ünnepi köszöntőt mond Dr. Miluczky Attila polgármester. Átadja Egyek Nagyközség 
Önkormányzatának ajándékát a 39 éves szakmai munkája elismeréseként. Átadja az Emberi 
Erőforrások Minisztériuma által adományozott pedagógus szolgálati emlékérem kitüntetést.  
 
Az óvodások műsorral köszöntik Fazekas Sándorné Jucika nénit. 
 
Fazekas Sándorné köszönti a Képviselő-testületet, az egyeki lakosokat, ülésen megjelent 
vendégeket, és kollégáit. Köszönetét fejezi ki azért, hogy az önkormányzat megemlékezett az 
életútja leghosszabb szakaszának a befejezéséről. Reméli, hogy az elkövetkező évek is 
hasonló jókat és szépeket teremtenek, mint amit az eddig élete folyamán tapasztalt. Köszöni 
azokat a jó szavakat, azokat a segítő szavakat, tetteket, amelyeket az elmúlt évek során 
tapasztalt.  
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Úgy gondolja, hogy az irányításával működő Napköziotthonos Óvodát olyan színvonalon 
adhatja át munkatársainak, illetve az utódjának, hogy büszkén folytathatja az ott elkezdett 
tartalmi szakmai munkát. A szakmai feladatokon túl igyekezett a község életében is úgy részt 
venni, hogy a derűs életet vigye a mindennapok hétköznapjaiba. Szerénytelenül mondhatja el, 
hogy olyan események kezdeményezője lehetett, amelyek az óta hagyománnyá váltak 
községünkben, mint pl. a 30 éves jubileumi esemény, és az ezzel egy időben rendezett 
jótékonysági bál, és talán az Ő kezdeményezésére voltak kihelyezett Képviselő-testületi 
ülések az óvodában.  
 
Megköszöni az egyeki lakosoknak is, hogy ilyen hosszú időn keresztül elviselték, elviselték 
egymást. Nagyon örül, hogy szolgálhatta Egyek lakosságát. Úgy gondolja, hogy alig akad 
olyan család, akivel ne került volna a munkája során kapcsolatba. Úgy az önkormányzattal, 
mint az intézménnyel, más intézményekkel, civil szervezetekkel olyan kapcsolatban 
igyekezett dolgozni, illetve működtetni az óvodát, hogy az mindig a közösség javát szolgálja.  
 
Mindenkinek megköszöni, hogy lehetővé tette ezt, és ilyen ünnepélyes keretek között 
„búcsúzhatnak” el egymástól. Köszönetet mond az önkormányzatnak, a volt munkatársaknak, 
minden egyeki lakosnak. Erőt, egészséget és további sikeres munkát, feladatot kíván 
mindenkinek! 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester az ünnepi ülést bezárja, és szünetet rendel el. 
 

 

Napirendek tárgyalása: 
 
 

1./ Tájékoztató a járási hivatalok kialakításáról 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A naprendet a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági 
és Sport Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság véleményét. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testület felé a járások kialakításának 
előkészítéséről szóló tájékozatóban foglaltakat egyhangúan. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Itt gyakorlatilag a tájékoztató tudomásul vételéről van szó, illetve a Polgármesteri Hivatalban 
2 álláshely létrehozását kérte 2012.10.01-től 2013.01.01.-ig. Költségvetési forrást nem kér 
hozzá biztosítani, a Polgármesteri Hivatal személyi juttatásainak a terhére ez biztosított. A 
járási hivatalok felállítása során a járás tekintetébe Egyek település Balmazújvároshoz fog 
tartozni. Több egyeztető eljárás történt már. A járáshoz tartozó hivataloknak megegyezés 
szerint álláshelyeket kell átadni az ellátandó feladatokra. Itt nem kívánja részletezni, az 
előterjesztésben részletesen leírta az egyeki hivatal sajátosságait. Egy átmeneti időszakra kéri 
ezt a két álláshelyet, és amikor a járási hivatalok felállnak és működnek január 1-el, akkor ez a 
két álláshely megszüntetésre kerül a hivatalban. Amennyiben a Képviselő-testület úgy 
gondolja, akkor a költségvetési rendelet módosításánál módosító javaslatként fogja 
Polgármester Úr szavazásra feltenni a kiegészítést. 
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Hajduné Holló Katalin képviselő kiment az ülésről. 
Jelen van 7 képviselő.  

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés nincs, kéri, hogy aki egyetért a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, 
Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport Bizottság álláspontjával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatokat hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat képviselő-testületének 
304/2012.(VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a járások 
kialakításának előkészítéséről szóló tájékozatóban foglaltakat tudomásul vette. 
 
Felkéri a Polgármestert, hogy a Hajdú-Bihar Megyei Kormányhivatallal 
köttetendő megállapodást terjessze a Képviselő-testület elé. 
 
Határidő: 2012.10.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat képviselő-testületének 
305/2012.(VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
a Polgármesteri Hivatalban 2 fő álláshely létrehozását támogatja 2012.október 
01-től 2013.január 1-ig. 
 
Az álláshelyek tekintetében költségvetési forrást nem biztosít, annak fedezete a 
Polgármesteri Hivatal személyi jellegű juttatásaink terhére biztosított. 
 
Határidő:2013.01.01. 
Felelős: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

2./ 2012. évi költségvetési rendelet módosítása 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok 
álláspontjának ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a 
2012. évi költségvetési rendelet módosítását. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé az 
Önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletének módosítását.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki az előző napirend kapcsán egyetért 2 fő 
álláshely módosításával, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodással szavazott. 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért a költségvetési rendelet módosításával, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának 24/2012.(VIII.30.) sz. rendelete  
az önkormányzat 2012. évi költségvetéséről szóló 9/2012. (III.5.) sz. rendeletének 

módosításának és végrehajtásának rendjéről  
 
A 24/2012.(VIII.30.) sz. rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
 

3./ Beszámoló Egyek Nagyközség Önkormányzatának és intézményeinek 2012. I. félévi 
gazdálkodásáról 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a beszámolót. 
 

Hajduné Holló Katalin képviselő visszajött az ülésre. 
Jelen van 8 képviselő. 

 
Nagy Csaba könyvvizsgáló:  
Az írásos jelentését a Képviselő-testület megkapta, ahhoz szeretne szóbeli kiegészítést tenni. 
Az I. féléves költségvetési gazdálkodás a terveknek megfelelően alakult az önkormányzatnál. 
Az I. félévben az önkormányzatnak nem kellett hitelt felvenni, bár elég nagy hiánnyal került 
elfogadásra a költségvetés. Ennek ellenére a bevételek és a takarékossági intézkedések illetve 
a pénzmozgások olyan kedvezően alakultak, hogy nem kellett hitelfelvételhez folyamodni, sőt 
nagyarányú hiteltörlesztés volt, ami elsősorban az előző évi működési hitel fizetéséből fakadt, 
illetve folyamatosan eleget tud tenni az önkormányzat a fennálló fejlesztési hitel 
törlesztésének is.  
 
A 6. hó 30-ai állomány szerint 4,8 millió Ft-os folyószámla hitele volt csak az 
önkormányzatnak. Ennél jóval nagyobb hitelkeret állomány áll rendelkezésre, és mind e 
mellett szállítói állománya sem volt, tehát az önkormányzat a beszállítóknak sem tartozott, 
csak a szokásos üzletmenet mértékéig. Mindez azt mutatja, hogy a költségvetésnek jó az 
iránya. A legnagyobb problémát az jelenti, hogy kevés olyan bevétele van az 
önkormányzatnak, amiből beruházni tud, és a jövőre nézve is ez jelenti az egyik legnagyobb 
problémát.  
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Az év hátralévő részében meg kell célozni azt, hogy minél kisebb működési hitele legyen az 
önkormányzatnak. Időközben módosult a stabilitási törvény, és ez már megengedi a működés 
finanszírozására az éven túli hitelfelvételét. Ennek viszont feltétele, hogy a kormányzattól 
meg kell kérni az engedélyt, amennyiben év végéig nem sikerül a működési hitelállományt, 
likvid hitelt visszafizetni, úgy számolni kell ezzel a hitelátminősítéssel, átütemezéssel, 
átkonvertálással hosszabb lejáratúra, tehát a jövő évi törlesztésre. 
 
Az intézményátszervezésből és a megtakarításokból esetleg származó költségvetési 
megtakarítást, többletbevételeket annak érdekében kell elsősorban ebben az évben 
felhasználni, hogy jövőre tudjon az önkormányzat fejlesztési forrást teremteni. Elfogadásra 
javasolja a testület részére a kiküldött féléves beszámolót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Örül, hogy Nagy Csaba könyvvizsgáló is pozitívan értékeli az önkormányzatnál zajló 
gazdasági folyamatokat. Az induláshoz képest Ő is pozitívan értékeli, de a kitűzött céltól még 
mindig távol vannak. Elhangzott, hogy a fejlesztésekre keveset tud az önkormányzat fordítani 
a gyenge adó bevételek miatt. Szerinte jövőre már nem lesz annyira megkötve a kezük, mint 
az idén. Bízik benne, hogy jövőre az önkormányzat működési költségvetést a fejlesztési 
költségvetést átjárhatóvá tudják tenni.  
 
Azt ígérték a kormány részéről, hogy szeptemberben fog megjelenni az, az útmutatás, ami az 
önkormányzatok részére leírja, hogy az év végéig le nem nullázott működési hiteleikkel mit 
tegyenek. Most azt gondolja, hogy az eddigi lehetőségeikkel egész jól gazdálkodtak. Nagy 
öröm, hogy azt a kis pénzt nem a banki kamatokra fizetik ki, hanem a működésre, illetve a 
fejlesztésekre. 
 
Bízik benne, hogy október 15-én végre megindulhat a Fő tér rekonstrukciója. Bízik benne, 
hogy jövőre meg tudják indítani a csapadékvíz és a belvíz elvezető rendszer kiépítését. Bízik 
benne, hogy még az ősszel az étterem felújítását el tudják végezni, illetve időközben érkezett 
az önkormányzathoz egy közel 20 millió forintos technika, ami szintén az önkormányzat 
fejlesztését szolgálja. Ezek összességében bizakodásra adnak okot. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Megjegyzi, hogy a határozati javaslat 2. táblázatában van egy elírás, 2021-es dátumot 
tartalmaz. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki Képviselő Asszony által elmondott kiegészítéssel támogatja a Pénzügyi 
Bizottság javaslatát, és támogatja a beszámoló elfogadását, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Önkormányzat Képviselő-testületének 

306/2012. (VIII.30.) számú határozata 

Az Önkormányzat 2012. évi gazdálkodásának féléves helyzetéről szóló tájékoztató, 

beszámoló elfogadásáról 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata helyi Önkormányzat Képviselő-testülete az 

Államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény §-a alapján a helyi önkormányzat 2012. évi 

féléves helyzetéről szóló tájékoztatót, beszámolót az alábbiak szerint hagyja jóvá. 

  
 

Az önkormányzat és költségvetési szervei 2012. évi költségvetési előirányzatainak féléves 
alakulása 

  
1. A képviselő-testület az önkormányzat 2012. évi költségvetési előirányzatainak féléves 

teljesítését az alábbiak szerint fogadja el: 

  

Előirányzat megnevezése 
Eredeti 

előirányzat 
Módosított 
előirányzat 

2012. 
féléves 

teljesítés 

Teljesítés 
alakulása 

(%) 
Bevételek  1 016 804 1 113 199 468 398 44 
Finanszírozási bevételek 297 283 286 322 58 622 20 
Bevételek főösszege: 1 314 087 1 399 521 527 020 38 
Kiadások  1 213 933 1 299 367 422 295 33 
Finanszírozási és pénzforgalom 
nélküli kiadások 

100 154 100 154 86 840 87 

Kiadások főösszege: 1 314 087 1 399 521 509 135 36 
  
2. Az önkormányzat 2012. évi költségvetési bevételei: 
 - eredeti előirányzatait, 

- a módosított előirányzatokat, 

- a féléves teljesítést, valamint 

- a teljesítés alakulását 

az 1. számú melléklet bevételi forrásonkénti bontásban tartalmazza. 
  
  
3. Az önkormányzat 2012. évi költségvetési kiadásai: 
 - eredeti előirányzatait, 

- a módosított előirányzatokat, 

- a féléves teljesítést, valamint 

- a teljesítés alakulását 

a 2. számú melléklet kiadási jogcím szerinti bontásban tartalmazza. 
  
4. Az önkormányzat működési, fenntartási kiadási előirányzatainak 2012. féléves teljesítését a 

képviselő-testület a következők szerint hagyja jóvá: 
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Előirányzat megnevezése 
Eredeti 

előirányzat 
Módosított 
előirányzat 

2012. 
féléves 

teljesítés 

Teljesítés 
alakulása 

(%) 

Összesen: 886 489 951 874 482 007 51 
Ebből: 

-  személyi jellegű kiadások  235 201 276 450 142 915 52 
-  munkaadókat terhelő járulékok  58 503 68 311 33 301 49 
-  dologi jellegű kiadások  195 652 249292 97 709 39 
- ellátottak pénzbeni juttatásai  231421 189 192 99 473 53 
- egyéb működési célú 

támogatások 
83 309 86 258 32 056 37 

- működési c.tám. kölcs. nyújtása     
- tartalék 1 262 1 230   
-  előző évi hitel törlesztés 81 141 81 141 76 259 94 

  
A képviselő-testület az önkormányzat és a költségvetési szervei működési kiadásainak 

teljesítését kiemelt előirányzatonként a 3. számú mellékletek szerint fogadja el. 

  

5. Az önkormányzat felújítási és felhalmozási kiadásainak 2012. féléves teljesítését és a 

teljesítés alakulását az alábbiak szerint hagyja jóvá:  

Előirányzat megnevezése 
Eredeti 

előirányzat 
Módosított 
előirányzat 

2012. 
féléves 

teljesítés 

Teljesítés 
alakulása 

(%) 
Összesen: 427 598 447 647 27 128 6 
Ebből: 
- felújítások  12 789 13 469 2 393 18 
- beruházások 365 213 382 067 6 753 2 
- felhalmozási célú hiteltörlesztés és 
kamata,  

28 753 28 753 15 578 54 

- felhalmozási célú pénzeszközátadás 12 926 15 441 2 404 15 
- céltartalék 7 917 7 917   
 

Az önkormányzat és költségvetési szervei felújítási és felhalmozási kiadásainak teljesítését, 

alakulását a 4. számú melléklet táblázati tartalmazzák, a felújítási kiadásokat célonként, a 

felhalmozási kiadásokat feladatonként. 

  
A költségvetési szervek költségvetésének teljesülése 

  
6. A működési és felhalmozási célú bevételek és kiadások alakulását mérlegszerűen az 4., 5.,  

számú mellékletek tartalmazzák. 

7. Az önkormányzati hivatalhoz tartozó szakfeladatok költségvetésének alakulását 

szakfeladatonként bontásban a 6/1. sz. melléklet táblázatai tartalmazzák. 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2012. AUGUSZTUS 30. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL 

 

11/66 
 

8. Az önkormányzat önállóan működő intézményei költségvetésének alakulását a 6/2. sz. 

melléklet tartalmazza.   

 
 

4./ Beszámoló a „Szöghatár” Kft. 2012. I. félévi gazdálkodásáról 
Előadó: Széles Szilvia ügyvezető  

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a beszámolót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
307/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 2012. I. félévi gazdálkodásáról szóló 
beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Széles Szilvia ügyvezető 
 
 

5./ Rendelet-tervezet a tiltott közösségellenes magatartásokról, és az elkövetőkkel 
szembeni eljárás szabályairól 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság és a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, 
Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok 
álláspontját. 
 
Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé 
közösségellenes magatartások szabályozásáról szóló rendelet-tervezetet. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a tiltott közösségellenes magatartásokról, 
és az elkövetőkkel szembeni eljárás szabályairól szóló rendelet-tervezetet az alábbi 
módosításokkal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé: 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2012. AUGUSZTUS 30. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL 

 

12/66 
 

 
A 4.§ f) pontjába kerüljön bele, hogy  
 
Tiltott, közösségellenes magatartást követ el, aki 
 

- engedély nélkül fát vág ki,  
 
A 4.§ h) pontjából töröljék az alábbi bekezdést: 
 

- az Önkormányzat által fenntartott hulladéklerakón mérgező, robbanó, sugárzó, 
fertőzést okozó anyagot helyez el, 

 
A 4.§ h) pontjának következő bekezdése az alábbiak szerint módosuljon: 

 
- az ingatlan területén nem lebomló hulladékot felhalmoz, 

 
A 4.§ h) pontjába az alábbi bekezdés kerüljön bele 
 

- közterületen lévő kútról autót mos 
 
A 4.§ h) pontjának következő bekezdése az alábbiak szerint módosuljon: 
 

- gépet, gép- járművet közterületen tárol, vagy hosszasan parkol 
 
A 4.§ h) pontjának következő bekezdése az alábbiak szerint módosuljon: 
 

- a játszóterek területére állatot visz be kivéve az életmentő és vakvezető ebeket 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Dr. Tóth Sándor szót kér. Javasolja megadni a szót Dr. Tóth Sándor részére. Kéri, hogy aki 
egyetért azzal, hogy megadják a szót, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
308/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Rendelet-tervezet a tiltott közösségellenes magatartásokról, és az 
elkövetőkkel szembeni eljárás szabályairól” c. napirend kapcsán Dr. Tóth 
Sándor részére megadja a szót. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester  
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Dr. Tóth Sándor: 
Az Egyekért Egyesület Elnökétől kapta meg ezt a rendelet-tervezetet. Utána nézett a 
dolgoknak, és ez a Verőce Község rendeletének egy az egyben történt lemásolása, ez abszolút 
nincs adaptálva szerinte az egyeki viszonyokhoz. A rendelet megalkotása nem kötelező. 
Szükségünk van nekünk egy ilyen rendeletre? Sőt ez a rendelet még szigorúbb, mint a verőcei, 
mert ez a bírság, ami befolyhat, az önkormányzat bevételét képezi, és elég szigorú. 
 
Egyeken nem tartanak be egy csomó rendelet, itt azt nem lehet elérni, hogy a piac a piacon 
legyen, az utcán árulnak az emberek. Akkor mi szükség van rá? Van mellette egy csomó más 
rendelet. Ha nem kötelező, akkor szerinte ne szavazzák ezt meg, és adaptálni kell a helyi 
viszonyokra. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Neki az a hitvallása, hogy ha mások helyettünk elvégezték a munkát, akkor a jó gyakorlatot 
nekünk is lehet adaptálni. Azzal egyet kell értenie, hogy nincs minden rendelet betartatva, és 
ennek a rendeletnek is az fog majd értéket adni, hogy be fogjuk tudni tartatni. A jövő évre 
nézve azt szeretné, hogy januárban vagy februárban fel tudnának venni egy közterület 
felügyelőt, aki járna a faluban, irányítaná ezeket a folyamatokat. Azokon a területeken, hogy a 
fű nincs levágva, oda kimenne a Kft., és levágnák megfelelő ellenszolgáltatás fejében. Az utca 
névtáblák sincsenek rendben, alapvető dolgok hiányoznak, melyek 30 évvel ezelőtt már meg 
voltak a településen, és ezeket most pótolni kell.  Sok hiányosságra egy közterület felügyelő 
adná meg a megfelelő választ, ami mindannyiunknak kellene. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Megnyugtatja Dr. Tóth Sándor Urat, hogy nem csak a verőcei rendeletet nézte meg, hanem 
sokkal többet, de úgy gondolja, hogy ebben semmi kivetnivaló nincs, és a helyi rendeletben 
lévő akkori szabálysértési tényállások vannak átemelve. Szabálysértés bírság kiszabását helyi 
önkormányzati rendeletben most már nem lehet szabályozni, mégis vannak olyan 
cselekedetek, amit a szabálysértési törvény nem tartalmaz, ezért szankciót nem tudunk 
alkalmazni. Ez a rendelet pont ezt a célt szolgálja, hogy ilyen esetekben is el tudjanak járni, és 
tudjanak bírságolni.  
 
Ebből azt tudja leszűrni, hogy Tóth Úr még mindig vele van elfoglalva. Biztosan benne van az 
a sérelem is, hogy a Tóth Úr által tett ellene tett feljelentést a bíróságon rágalmazásért, és 
becsületsértésért, jogerősen megszüntette a bíróság, egyetlen pontban sem találta Tóth Úr 
beadványát helytállónak. Azt kívánja Tóth Úrnak, hogy előbb-utóbb dolgozza fel ezt a 
kudarcot, és próbáljon ennek megfelelően élni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Dr. Tóth Sándor ismét szót kér. Kéri, hogy aki meg kívánja adni a szót, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 1 nem szavazattal és 7 tartózkodással szavazott.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület nem adta meg a szót Dr. Tóth Sándor részére. 
 
Kéri, hogy aki a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság módosító javaslataival egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 25/2012. (VIII.30.)  
önkormányzati rendelete a tiltott, közösségellenes magatartásokról, és az 

elkövetőkkel szembeni eljárás szabályairól 
 
 
A 25/2012.(VIII.30.) sz. rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki az Ügyrendi Bizottság javaslatával ért egyet, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 tartózkodással szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy az Ügyrendi Bizottság javaslata nem kapta meg a szükséges szavazatot. 
 
 

6./ Önkormányzati tulajdonú bérlakások és helyiségeinek bérbeadásáról, béreinek 
megállapításáról és a lakhatással kapcsolatos feladatokról szóló 2/2007.(I.25.) sz. 
rendelet módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság és a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, 
Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri 
ismertetni a bizottságok álláspontját. 
 
Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé az 
önkormányzati tulajdonú bérlakások és helyiségeinek bérbeadásáról, béreinek 
magállapításáról és a lakhatással kapcsolatos feladatokról szóló 2/2007.(I.25.) rendelet 
módosítását. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé az Önkormányzati 
tulajdonú bérlakások és helyiségeinek bérbeadásáról, béreinek megállapításáról és a 
lakhatással kapcsolatos feladatokról szóló 2/2007.(I.25.) sz. rendelet módosítását. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé az 
Önkormányzati tulajdonú bérlakások és helyiségek bérbeadásáról, béreinek megállapításáról 
és a lakhatással kapcsolatos feladatokról szóló 2/2007.(I.25.) sz. rendelet módosítását, azzal, 
hogy javasolja IV. kategóriás szükséglakások besorolás létrehozását. 
Bizottság felkéri az önkormányzat jegyzőjét, hogy a testületi ülésre tegyen javaslatot ezen 
lakások havi lakbérének mértékére.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A bizottsági döntésnek megfelelően kiosztásra került a Képviselő-testület részére ez a 
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rendelet-tervezet. Az volt a kérés, hogy a bekategorizált lakások közül a szükséglakások egy 
teljesen külön kategóriát alkossanak. Semmihez nem nyúltak, létrehozták a IV. kategóriát, és 
100 Ft/m2/hó árat javasolnak megállapítani. A lakások közül ki lett emelve, fel van tüntetve a 
IV. kategóriás lakások közé 3 szükséglakás, a Hunyadi u. 12., a Fő u. 76/b. és a Csokonai u. 
28. szám alatti lakás. Annyi kiegészítést tett még a rendelet 2.§-ába, hogy a bérbe adható 
lakásokat, helyiségeket és egyéb szükséglakásokat tartalmazza a 4. számú melléklet. Lesz 
olyan bérlő, aki ez által kevesebbet fizet, de megnézve, hogy a bérleti díjakat hogyan fizetik, 
ez a leginkább védhető mindenféle szempontból. Úgy gondolja, hogy a rendelet ezzel a 
módosítással elfogadható. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért a VI. kategória kialakításával, a szükséglakás fogalmának 
bevezetésével 100Ft/m2/hó áron, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

26/2012.(VIII.30.) Önkormányzati rendelete az önkormányzati tulajdonú bérlakások és a 

helyiségek bérbeadásáról, béreinek megállapításáról és a lakhatással kapcsolatos 

feladatokról szóló 2/2007.(I. 25.) 

rendeletének módosításáról 
 
A 26/2012.(VIII.30.) sz. rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
 

7./ Polgármesteri jelentés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Július 3-án megtartottuk a köztisztviselők napját. Tiszacsege Város Önkormányzatának a 
köztisztviselői, illetve Polgármestere meghívta az egyeki köztisztviselői kart. Közösen 
Tiszacsegén a Tisza parton egy szolid ebéd keretében eltöltöttünk egy szép délutánt. 
Köszönettel tartozunk a Tiszacsegeieknek, mi ezért térítési díjat nem fizettünk. Azt az ígéretet 
tette, hogy jövőre vissza hívjuk őket. 
 
Július 21-én egy motoros felvonulás indult el Tiszadorogmáról. Ez a motoros felvonulás 
településünkön is körbement. A felvonulást Ő vezette Tiszacsege Polgármesterével, illetve az 
egyeki Plébános Úrral. 
 
Augusztus 1-én beindult a mezőőrség. Megkötöttük a szerződéseket, két főt alkalmazunk fél 
állásban. Most már lehet rá számítani, hogy a helyi gazdálkodóknak illetve a 
földtulajdonosoknak ki fog menni a tájékoztatás hozzájárulás összegéről.  
 
Augusztus 1-től augusztus 10-ig gyermektábort szerveztünk Fonyódligeten 25 fő a lengyel 
testvérvárosunkból Radzyn Podlaskiból, egyekről pedig szintén 25 fővel vettünk részt. Az 
egyeki gyerekeket kevés kivételtől eltekintve a 8.a. osztály képviselte. Ez az osztály 
megnyerte az iskolai magatartás versenyt. Erre a két hétre 50 fő részére 1 millió forintot 
terveztünk be, amiből 100.000 Ft-ot sikerült megspórolni. 
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Augusztus 18-án megtartottuk a Tisza parti randevút Tiszadorogma Önkormányzatával. A 
rendezvényen nagyon szép környezetben tölthettük el az időt, és ezért köszönet illeti a 
Szöghatár Kft. dolgozóit, a Hortobágymenti Vízgazdálkodási Társulat munkásait, akik 
segítettek a tereprendezésben. A komp egész nap díjmentesen közlekedett, át lehetett menni 
Tiszadorogmára, amiért köszönet illeti a dorogmai Polgármester Urat, illetve az 
önkormányzatát. Tiszadorogma Önkormányzata a LEADER-en keresztül 2,5 millió forintot 
nyert erre az 1 napra, és ott most a programok gazdagabbak voltak. Mi szintén 2,5 millió 
forintot nyertünk, de csak 500 ezer forintot költöttünk erre a napra, 500 ezer forintot 
terveztünk az Idősek Karácsonyára, és 1,5 millió forintot jövőre az Egyeki Vigasságokra. A 
programokat úgy állították összeg, hogy kiegészítsék egymást, ne egy időben lépjenek fel a 
sztárvendégek Egyeken és Tiszadorogmán.  
 
Egy dolgon bosszantotta fel magát, hogy a hatóságok nem engedték fellőni a tűzijátékot a 
kompról, illetve mivel a Tisza part mind két oldalon Natura 2000-es terület, a Tisza partra 
sem kaptunk engedélyt, így Tiszadorogma belterületének lőtték fel, annak ellenére, hogy azt 
ígérték, hogy egy része extra magasra lesz fellőve mi egyekik nem sokat láttunk belőle.  
 
Augusztus 24-én volt a Tisza parti kerékpáros kalandtúra Hídvégi Üstös Pál rendezésében, 
ami Egyekről indult el Szolnok irányába. Ez is jó fényt vet ránk, hogy olyan városok után, 
mint Tokaj, Sárospatak a rendezvény kiindulópontja Egyek volt. 
 
A kisperegi testvérvárosunkban helyhatósági választások voltak. Nagy Sándor már nem indult 
a választásokon, új polgármesterük van, Kovács Imre. Jövő hét pénteken udvariassági 
látogatást tesz nála, és meg akarja beszélni vele, hogy mennyire kíván a településünkkel 
együttműködni, mennyire akarja a testvérvárosi kapcsolatokat ápolni, mert ez, az előző 
ciklusban nem úgy működött, ahogy azt Ő elvárta volna.  
 
Bóta Barbara aljegyzővel összeállítottunk egy közmunkaprogramot, ami majd az 
önkormányzat költségvetését lényegesen érinteni fogja. Az átlagos statisztikai létszám, amit 
megpályáztak, összesen 296 fő a 2013-as évben. Hat programra pályázunk. Aki szeretné látni 
ezeket a programokat részletesen, az jelezze, és kiküldjük a részére. Egy 300m2-es tároló 
építését tervezi, amiben a megtermelt eszközöket, tűzrevalókat, illetve a saját gépeinket 
tárolni tudjuk. Hamarosan jönni fog egy indítvánnyal, ami a tervezés költségeit fogja 
tartalmazni. 
 
Kiküldésre került az Önkormányzati Államtitkár Úr válasza a dorogmai úttal kapcsolatban. 
Korábban még sikerült az ügyet érvekkel alá támasztva tovább vinni, itt azonban úgy érzi, 
hogy le van zárva a téma. Egyértelműen megmondja az Önkormányzati Államtitkár, hogy a 
doromai útra vis maior alapból nem lehet semmiféle támogatást igénybe venni. Az út 
károsodását előre lehetett látni, és mint előre látható esemény, ez nem minősülhet vis maior 
eseménynek. Vis maiornak azok az események minősülhetnek melyek váratlanul következnek 
be, természeti csapásként sújtanak bennünket. De itt előre lehetett látni a károsodást. Erről a 
korábbi polgármester nyilatkozott, is hogy a várható károkozást nem kívánja kártérítés 
formájában megtéríttetni. Tehát itt a vis maior téma le van zárva a részünkről. 
 
A következő dolog, amit megpróbálhatunk, egy egyedi kormánydöntést kell kicsikarni. Ha 
egy egyedi kormánydöntéssel támogatnák a településünket, akkor helyre tudjuk tenni ezt az 
utat, egyébként csak önköltségből. Arra eddig még példa nem volt, hogy egyedi 
kormánydöntéssel támogatták volna Egyek Önkormányzatának a dolgait. Ő meg fogja ezt 
próbálni, a szeptember hónap nagyjából arról fog szólni, hogy elindítsa ezt a kezdeményezést.  
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Tavasszal beadtuk az 5/2012 BM rendeletre a pályázatunkat, ami az étterem felújítására 
vonatkozott. Megcéloztuk, hogy az étteremben egy légtechnikát alakítunk ki, klímát szerelünk 
fel, a főzőtér és a kiszolgáló helyiségek szellőzését megoldjuk, illetve az utcafronti ablakok 
kivételével az összes nyílászárót kicseréljük. Erre a projektre a Belügyminisztériumban 
11.185.494 Ft-ot ítéltek meg. Ez egy 100%-os intenzitású pályázat. Örömmel fogadta, hogy 
végre helyi vállalkozóknak is tudnak munkát adni. Az viszont csalódás volt, hogy a vállalkozó 
azt mondta, hogy márciusban adták be az árajánlatot, és az óta már emelkedtek az árak, illetve 
megszűnt az egyik cég, és a bontásra is tervezni kellett volna. A tervek összeállításában a 
vállalkozó is aktívan részt vett, és azt mondta, hogy az önkormányzat erre nem kíván egy 
forinttal sem többet fordítani, mint amit a pályázat keretein belül nyert. Széles Szilvia 
ügyvezetővel megbeszélte, hogy a bontási munkálatokat a Szöghatár Kft. dolgozói az onnan 
kiszedett vas hulladékért cserébe el fogják végezni. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
A dorogmai úttal kapcsolatban lenne kérdése, és észrevétele is. Abban egyetértünk, hogy ezzel 
a vis maior támogatással elérkeztünk a játék végéhez, ennél tovább nem lehet menni. Tállai 
államtitkár úr indoklása maximálisan elfogadható jogilag is és józan paraszti ésszel is, jelen 
esetben, az eset összes körülményét ismerve nem is mondhatott mást. 
 
Önálló és egyedi kormányzati döntés kicsikarásához sokkal nehezebb helyzetben kellene 
lenni, és még az sem biztos, hogy elegendő lenne, ugyanis rengeteg önkormányzat van 
kimagaslóan nehéz helyzetben, és küzd megoldhatatlan problémákkal. Ha az 
esélyegyenlőséget be akarja tartani a kormány, akkor nem igazát lát esélyt arra, hogy ennek a 
kérelemnek helyt adjon.  
 
Viszont, ami tény, hogy történt egy több mint 200 milliós kár, ami a közvagyonban 
keletkezett, és ezt a kárt nem nézhetjük tétlenül és közömbösen.  
 
Mivel a vis maior alapból nem térül meg ez akár, és más forrást nem tudunk, ennek a kárnak a 
megtérítésének a megkísérlése az önkormányzat részére kötelező.  
 
Történt egy több százmilliós károkozás, aminek a felelőse potenciálisan a vállalkozó, aki 
kivette oda a földet, a TIKÖVIZIG, aki elrendelte ennek a földnek a kivitelét, illetve a volt 
polgármester, aki közreműködött és kiadta ezt a nyilatkozatot, hogy nem kell kártérítést 
fizetni. Államtitkár Úr leírta, hogy az önkormányzat felől jövő nyilatkozatokból állapítható az 
meg, hogy ez a kár megelőzhető lett volna. Ha megelőzhető a kár, a polgármester oda adta a 
nyilatkozatot, hogy nem kíván kártérítési követelést érvényesíteni. A károkozás megtörtént, 
mégpedig egy olyan vállalkozó okozta, aki pontosan tudta, hogy ez az út mit bír el, ugyanis 
ugyanez a vállalkozó építette az utat is. Kinn volt a súlykorlátozásra vonatkozó tábla, és a 
TIKÖVIZIG elrendelte ennek a földnek a kihelyezését, és az ő alvállalkozója szállította ki 
végül is ezt a földet. 
 
Ettől kezdve azt gondolja, hogy az önkormányzatnak a kártérítés iránt pert kellene indítania 
mindenféleképpen. Az alperesi társaságot kellene megnevezni a másik oldalt illetően, 
amelynek az egyik tagja a TIKÖVIZIG, a másik tagja a vállalkozó, illetőleg a cége, a 
harmadik személy pedig Szincsák Ferenc polgármester úr, aki kiadta ezt a bizonyos 
nyilatkozatot, hogy nem kíván kártérítést érvényesíteni a vállalkozóval szemben. Ezt a pert az 
önkormányzatnak kötelessége megindítani, és nem is lát más alternatívát, mivel ha nem 
indítjuk meg, az azt jelenti, hogy közömbösen szemléljük a minket ért kárt. Szerinte a 
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perindítás elkerülhetetlen. Azt kéri, hogy ebben szülessen egy döntés mihamarabb, hogy 
bízzunk meg egy ügyvédet. Ő semmiképpen nem vállalná, ha felkérést kapna, akkor sem, mert 
érintett az ügyben a politikai ellenlábasát Szincsák Ferenc urat illetően. Tehát bízzanak meg 
egy ügyvédet, és lehetőleg ne munkajogászt, mert ehhez egy komoly polgárjogi kártérítési 
ügyvéd kell lehetőség szerint. Ő nem is nagyon kérne be véleményeket, mert szerinte annál 
sokkal egyszerűbb a kérdés, hogy halasztani lehessen a döntést. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Szerinte a károkozás felelőssége nem 3 személy között oszlik meg, hanem csak 2 személy 
között. Amikor a TIKÖVIZIG ezt a megbízást adta, nem adott olyan megbízást, hogy ezt a 
földet 40 és 50 tonnás gépjárművekkel szállítsák ki. A TIKÖVIZIG olyan megbízást adott, 
hogy szállítsanak A pontból B pontba egy földtömeget. Magától értetődő, hogy a KRESZ 
szabályait betartva kell ezeket a munkálatokat elvégezni, és nem az út felszántásával egybe 
kötve. A TIKÖVIZIG azért sem felelős, mert időközben kiderült, hogy oda pótlólagos 
földtömeget kell kiszállítani, ami kiszállításra is került, és ezt a földmennyiséget már 
földutakon is oda tudták vinni a nélkül, hogy a mi utunkat tovább rombolták volna. A földet 
rögtön 10 vagy 20 tonnás teherautókkal kellett volna kivinni nem 40-50 tonnásokkal, és akkor 
nem lett volna ilyen jellegű probléma. A kártérítési perrel kapcsolatban nagyon szkeptikus, de 
azzal egyetért, hogy meg kell próbálni. Azzal is egyetért, hogy nem egy munkajogi 
specialistára kell bízni, de várna javaslatokat, hogy kire bízzák ennek felgöngyölítését, illetve 
az önkormányzati érdekek képviseletét. Esetleg úgy is le tudjuk zárni ezt, hogy a következő 
testületi ülésig, szeptember végéig keresünk egy ügyvédet, és állítsunk össze egy 
keresetlevelet, mert való igaz, hogy 250 millió forintos kár fölött nem hunyhatunk szemet. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Azon már túl vagyunk, hogy a büntető jogi értékelés esélyes lenne-e, ugyanis egyenlőre az 
volt a rendőrségnek és az ügyészségnek is az álláspontja, hogy nem történt bűncselekmény. 
Ami a preferálást illeti, hogy 3 vagy 2 alperes ellen pereskedjünk. A TIKÖVIZIG-nek Ő sem 
látja a felelősségét egyértelműen megállapíthatónak, sőt majdnem azt látja megállapíthatónak, 
hogy el is fogják bocsátani a perből. Nem is ezért gondolja, hogy őt is perbe kell vonni, hanem 
azért, mert a vállalkozóért fennálló felelősségi alakzat a Ptk. alapján pontosan a TIKÖVIZIG-
en keresztül vethető fel a vállalkozóval szemben. Szerinte erről nem lenne késői most döntést 
hozni sem, mert az elévülés még nem következett be. Ezt minél hamarabb meg kellene tenni, 
akár most is egy elvi döntés keretében. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel a polgármesteri jelentéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a 
polgármesteri jelentést elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta a polgármesteri jelentést. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kezdeményezi, hogy a Dorogmai út témáját vegyék plusz napirendi pontként, és tárgyalják 
meg azonnal. Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
309/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Dorogmai úttal kapcsolatos kártérítés ügyét napirendre veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A javaslat úgy szól, hogy a szeptember végi rendes testületi ülésre hozzunk vissza egy 
keresetlevél tervezetet a Dorogmai úttal kapcsolatos kártérítéssel kapcsolatban. Az 
alvállalkozói mögöttes felelősség ismeretében azt mondja, hogy mind hármójukat perbe kell 
fogni. Kéri, hogy akinek van javaslata ügyvéd tekintetében, az jelezze felé.  
 
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy szeptemberben a napirendet egy keresetlevél tervezettel 
egybekötve tárgyalja meg a Képviselő-testület, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
310/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Dorogmai út károsodásával kapcsolatos kártérítést jogi útra tereli.  
 
Felkéri a Polgármester, hogy ennek érdekében bízzon meg egy jogi képviselőt 
és az általa elkészített keresetlevelet a következő testületi ülésre terjessze be. 
 
Határidő: 2012.09.27. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

8./ Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház vezetői pályázatáról döntés 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A napirenddel kapcsolatban a pályázati anyagok megérkeztek. Két pályázó van, Molnár 
Julianna és Gábor Istvánné személyében. Az Ügyrendi Bizottság a pályázati anyagot az elmúlt 
hét során felbontotta. Megkéri az Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy majd ismertesen a 
határozat részleteit. Mind ketten hozzájárultak a nyílt üléshez.  
 
Felhívja a figyelmet, hogy az Ügyrendi Bizottságnak lesz majd egy javaslata, hogy a döntést 
titkos szavazással hozzák meg. Erről a Képviselő-testületnek külön kell majd szavaznia. 
Amennyiben a Képviselő-testület a titkos szavazás mellett dönt, ezt követően szükséges lesz a 
pályázók meghallgatása után egy döntésre, hogy a nevük a szavazólapra felkerülhessen. Ezt 
követően az Ügyrendi Bizottság a titkos szavazást le fogja bonyolítani. Választás kinevezés 
tekintetében minősített többség, azaz 5 igen szavazat szükséges valamelyik pályázó 
megválasztásához. Amennyiben egyik pályázó sem kapja meg az 5 igen szavazatot, abban az 
esetbe érvénytelen a pályázati eljárás, és új pályázatot kell kiírni. Korábban volt egy 
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kétfordulós eljárás a SZMSZ-ünkben, és ezt egy Kormányhivatali felülvizsgálat hatályon 
kívül helyeztette. Amennyiben nem a jelenlegi vezető kapja meg a megbízást, mivel a 
közszolgálati jogviszonya fennáll, az álláshely kérdésében is dönteni kell, ami egy technikai 
dolog a Képviselő-testület részéről. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Bejelenti, hogy megkapta az oktatási intézményekre a működési engedélyt a Katolikus Egyház.  
 
Megkéri az Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság álláspontját. 
 
Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság Gábor Istvánné könyvtárvezető állásra benyújtott pályázatát bírálatra 
alkalmasnak tartja, a pályázati kiírásnak megfelel. 
 
Az Ügyrendi Bizottság Molnár Julianna könyvtárvezető állásra benyújtott pályázatát szintén 
bírálatra alkalmasnak tartja, a pályázati kiírásnak megfelel. Itt volt egy hiányosság, a pályázat 
nem tartalmazta a vagyonnyilatkozat tételi kötelezettség vállalásról nyilatkozatot, de úgy 
tudja, hogy ennek a pótlása már megtörtént.  
 
A bizottság javasolja a pályázók személyes meghallgatását a Képviselő-testületnek, valamint 
javasolja, hogy a benyújtott pályázatokról titkos szavazással döntsön a Képviselő-testület. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Kéri, hogy ne titkos szavazással, hanem név szerinti szavazással döntsön a Képviselő-testület. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Nem feltétlenül ragaszkodna a pályázók meghallgatásához az időhiány miatt, de ez nem 
jelenti azt, hogy ha ki akarják egészíteni a pályázatukat, akkor nem kapnak rá lehetőséget. 
Szerinte átfogó teljes képet kaptak az írásos jelentkezés alapján. Ha valakinek kérdése van 
valamilyen konkrét területen, akkor javasolja, hogy az tegye fel, illetve ha a pályázók ki 
akarják egészíteni, annak helyt adna. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt Ő is így látja, de ha a jelöltek szeretnék kibontani a terveiket, akkor egy rövid 3 percben 
tegyék meg. Megkérdezi a pályázókat 3 percben szeretnék-e elmondani, hogyan gondolják ezt 
a tevékenységet? 
 
Gábor Istvánné pályázó: 
Nem tartja fontosnak, úgy gondolja, hogy leírta. 
 
Molnár Julianna pályázó: 
Ha a testület ragaszkodik hozzá, akkor szívesen összefoglalja, de nem tartja fontosnak. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Mivel személyesen nem ismerik egymást Molnár Juliannával, ezért ragaszkodott volna a 
személyes bemutatkozáshoz. Szeret úgy dönteni, ha hallja is az ember jövőbeli terveit, 
elképzeléseit. Molnár Juliannát kéri, hogy 5 rövid mondattal fejtse ki, hogy mit jelent számára 
a könyvtárvezetés! 
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Molnár Julianna pályázó: 
Arra szeretett volna a pályázatában kitérni, hogy számára a meglévő értékek már léteznek, és 
ez a fajta marketing szemlélet, hogy amink meg van, azt becsüljük meg, és ebből tudjunk 
tovább építkezni, nagyon fontos. Ebben a községben lévő közgyűjtemény nagyon nagy 
eredmény, illetve a közművelődés terén is nagyon jó kezdeményezések épültek be a község 
mindennapi életébe a Nő klubtól kezdve, a Néptánccsoportig, és a Népdalkörig, de a 
hangsúlyukat egy kicsit áttéve a XXI. századra, amit Ő hiányol a közművelődés, illetve az 
intézmény területén. A közgyűjteményi és a közművelődési feladatok magas szintű ellátása 
mellett jó lenne, ha ezek a funkciók jobban el tudnának különülni. Pl. egy rendezvény ne 
zavarja a könyvtár alapvető funkcióját, ami a tanítás és az oktatás, illetve az elmélyült munka 
lehetősége, illetve pont ehhez kapcsolódva fontos pl. átgondolni a terek kihasználtságát. A 
XXI. században az adatbázisok online elérhetősége nagyon fontos. Most az elektronikus 
katalógus nélkül számára elképzelhetetlen egy könyvtár. Ő 1996 óta csak elektronikus 
katalógussal dolgozik, és ahhoz, hogy az országos dokumentációs rendszerben folyamatosan 
tudjunk részt venni, ahhoz elengedhetetlennek tartja. A másik fontos dolog a honlap kérdése, 
ugyanis ott többek között az új illetve a meg lévő olvasók és használók jobb elérhetősége, 
mert mostanság az e-mail és a facebook nagyon-nagyon jellemző, és ezt a lehetőséget nem 
látja kihasználva akár pl. a felszólító levelek költséghatékonyabb kiküldése részéről is. 
 
A folyamatos nyitva tartás szempontjából az iskolai szünetek idején még fontosabb lenne, 
hogy jobban részt vegyünk a község életében. Tehát a gyerekeknek legyen elfoglaltsági 
lehetőségük mindenképpen, és legyen erre tér. A művelődési ház, a közösségi ház nagyon 
fontos lenne, és ezért lenne jó újabb programokkal bevonzani. Van egy tábora ennek a 
közművelődési és közgyűjteményi intézménynek. de szeretné, ha még több látogatója lenne 
különböző programokkal, amit felsorolt a pályázatában. Ehhez folyamatos kommunikáció kell 
akár a lakossággal illetve a fenntartóval szemben. Számára ez a legfontosabb, hogy a 
munkával, alázattal szolgálja a lakosságot, és a fenntartóval egy nagyon pozitív 
munkakapcsolat kialakítása és folyamatos kommunikáció. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Megköszöni a választ. Úgy illik, hogy ugyanezt a kérdést feltegye a másik pályázó Gábor 
Istvánné részére is. Kéri, hogy 5 mondatban ismertesse, hogy számára mik a legfontosabb 
dolgok a könyvtárvezetést tekintve! 
 
Gábor Istvánné pályázó: 
Valóban igaza van mindenben az előző hozzászólónak. Ő is szeretné az elektronikus 
katalógust, csak látni kell, hogy nincs rá személy, aki felvigye az adatokat. Valóban jó volna, 
el lehetne érni, sőt azt lehetne tudni, melyik az a könyv, ami éppen benn van, és 
kikölcsönözhető, de ehhez pénz és ember kell.  
 
Többször tartanak kézműves foglalkozást a könyvtárban. Erre a célra a könyvtár előterét 
használják, és általában szombat délelőtt a délutánba átcsúszóan. Táborral igazán még az idén 
foglalkoztak először. A tájházban volt egy 1 hetes táboruk, amit a könyvtárosok tartottak meg 
végül Tanár Úr segítségével.  
 
Azon kívül Zánkán is volt egy tábor, ami ugyan nem az Ő szervezésük volt. A neten találták a 
lehetőséget, gyerekek pályázhattak személyenként, Zánkára lehetett menni minimális összeg 
fizetésével. Ezt a lehetősége a kolléganője felölelte, és megszervezett egy 20 fős csoportot 
volt egyeki tanár kíséretével. Valamennyire ezt is a magukénak érzik, mivel másképp ezek a 
szülők nem tudtak volna a pályázatról, ha ők nem szólnak, és a jelentkezéstől kezdve a 
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lebonyolításig minden náluk történt interneten.  
 
Julianna említett a felszólítást. Ha valakit látnak az iwiw-en vagy a facebook-on, akkor 
rászólnak, hogy késik a könyvvel, és visszaviszi. A könyvtárban van könyvárusítási lehetőség, 
és ha megérkeznek a könyvek, akkor ott szintén reklámozni szokták, hogy milyen könyvek 
vannak. A honlappal valóban probléma lesz, a könyvtárban és a művelődési házban nincs 
számítástechnikai szakember. A számítógépeik nagyon régiek. Új gépekre volt egy pályázatuk 
az idén, de forráshiány miatt vissza lett utasítva.  
 
A könyvtár szintén pénzügyi dolgok miatt nem igazán úgy fejlődik, ahogy kellene. A 
könyvárak megemelkedtek, a könyvpénz pedig lecsökkent. De ezt mindnyájan tudják, és 
próbálják kikerülni. A könyvtárközi kölcsönzés nagyon fellendült. Volt két pályázat, a 
kormány bevezette a Nárai programot, melynek keretében a tavalyi évben 400 ezer forintért 
jutottak könyvhöz, és már ez évben is leadták a megrendelésüket újabb 400 ezer forintos 
könyvcsomagra a Nárai programban.  
 
A Művelődési Házban szintén pénzhiány van, ezért a csoportok felé nyitnak. Mindenki minél 
több csoportot, minél több programot nekik, így a programok megoldhatók minimális pénzzel, 
mivel saját fellépőik vannak, akik ingyen lépnek fel. Próbálnak egy kis csokit, vagy pogácsát 
adni a gyerekeknek, de minimális pénztért tudnak programokat csinálni.  
 
Van még egy oldala az intézménynek, a Tájház, ami szünetelt, de most újra kinyitott. A 
Tájházhoz még is csak jó volna egy szakember. Vadász István volt ott szakemberként évi 30 
órában. Erre szükség lenne, mert nincs hozzáértő ember, aki tanácsot ad. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megkérdezi Gábor Istvánné, hogy hány éve dolgozik itt ebben a munkakörben? 
 
Gábor Istvánné pályázó: 
1994 január 1-től, 18 éve dolgozik itt. Volt közmunkás, a főnöke távozása óta ellátja a vezetői 
feladatot is, de kinevezve jóval később lett. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Ő az elektronikától és a számítógépektől idegenkedik. Az 1990-es évek közepe táján talán a 
Széchenyi Könyvtár volt a legmodernebb módon felszerelt és technikával ellátott könyvtár az 
országban, és órákat kellett várakoznia, mire előhalásztak valamit, de az is előfordult, hogy 2-
3 óra múlva azt mondták, hogy végig néztek minden egyes informatikai adatbázist és nem 
találták meg azt, amire feltétlenül szüksége lett volna. Ugyanakkor a Jogtudományi 
Intézetben, ahol még kartotékrendszer volt, kb. 3 perc alatt megkapta, amit akart. Nem az 
informatikát akarja lejáratni, csak nem biztos, hogy egy könyvtár legfontosabb, legütősebb 
területe az informatika már csak azért is, mert a könyv legerőteljesebb riválisa a számítógép és 
az internet. Szerinte az olvasás értéke és hangulata, érzése teljesen ellentétes az internettel. Ő 
ennek alapján nem döntene, és nem rangsorolná a jelölteket. Számára mindkét hozzászólás 
nagyon szimpatikusnak és jóindulatúnak tűnt. 
 
Gábor Istvánné pályázó: 
Vannak náluk számítógépek, eMagyarország Központként is szerepelnek. Hozzájuk 
bemehetnek azok, akiknek nincs odahaza számítógépük, hivatalos ügyeket intézni, és 
ingyenesen segítséget is nyújtanak. Ezen kívül sok gyerek jár be játszani, de nem ez a célja, 
hanem az, hogy elérhető legyen a világháló annak is, akinek odahaza nincs számítógépe. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az intézményfenntartó váltás kapcsán megszűnik az ETKIKI Többcélú Intézmény, ezért meg 
kellett megszüntetni Gábor Istvánné munkaviszonyát vezetői állást. Ha őt választja meg a 
Képviselő-testület, akkor megy tovább a dolog, ahogy eddig volt, ha Molnár Juliannát 
választják, akkor Gábor Istvánné részére kb. 7-8 havi bért kell kifizetni a felmentési idővel 
együtt. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Dr. Miluczky Attila polgármester hozzászólását korrigálva elmondja, hogy Gábor Istvánnénak 
vezetői megbízása van, határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony mellett. Ha nem 
választja meg a Képviselő-testület, akkor a vezetői megbízástól esik el, a határozatlan idejű 
közszolgálati jogviszonya megvan, és ez által a könyvtárban lévő 3 álláshely továbbra is 
betöltött. Ezért, ha Molnár Juliannát választja a Képviselő-testület, akkor 1 álláshelyről kell 
döntenie a testületnek, hogy a holnapi naptól felvehessék szabályszerűen. Majd a 
későbbiekben tárgyalhatja a Képviselő-testület, megtartja ezeket az álláshelyeket vagy 
álláshelyet csökkent a könyvtár és művelődési házban. Most nem kell végkielégítést fizetni. 
Abban az esetben kell, ha a Képviselő-testület úgy dönt, hogy nem fogja 4 álláshellyel 
működtetni, hanem csökkenti az álláshelyeket, és annak, akit az akkori vezető el fog küldeni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Jegyző Asszony jelezte, hogy Molnár Julianna még nem nyilatkozott arról, hogy a 
vagyonnyilatkozat tételi kötelezettségének eleget tesz-e. Molnár Julianna pályázót kéri, hogy 
nyilatkozzon róla. 
 
Molnár Julianna pályázó: 
Igen eleget tesz a vagyonnyilatkozat tételi kötelezettségének. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Elhangzott egy javaslat, hogy név szerinti szavazással döntsön a Képviselő-testület. Kéri, 
hogy aki egyetért a név szerinti szavazással, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 1 igen szavazattal és 7 tartózkodással szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a név szerinti szavazásra tett javaslat, nem kapta meg a szükséges 
szavazatot. Kéri, hogy aki a titkos szavazással ért egyet, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen 1 nem szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
311/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy „Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház vezetői pályázatáról döntés” 
c. napirend kapcsán titkos szavazást rendel el. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Ügyrendi Bizottság 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a szavazólapra felkerüljön Gábor Istvánné neve, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
312/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház vezető könyvtáros 
(magasabb vezető) megbízásához Gábor Istvánné neve kerüljön fel a 
szavazólapra. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a szavazólapra felkerüljön Molnár Julianna neve, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
313/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház vezető könyvtáros 
(magasabb vezető) megbízásához Molnár Julianna neve kerüljön fel a 
szavazólapra. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Felkéri az Ügyrendi Bizottságot a titkos szavazás lebonyolítására. 
 
Az Ügyrendi Bizottság lezárta az urnát és lebonyolította a titkos szavazást. (A titkos szavazásról 
külön jegyzőkönyv készült, mely e jegyzőkönyv mellékleteként csatolva van.) 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megkéri az Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a titkos szavazás eredményét. 
 
Vigh József képviselő, bizottsági elnök:  
A Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház vezető könyvtáros (magasabb vezető) 
megbízásához a szavazólapra két személy neve kerül fel, Gábor Istvánné és Molnár Julianna. 
A Képviselő-testület létszáma 9 fő, jelen van és a választáson részt vett 8 fő. Mind a 8 
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képviselő leadta a szavazatát, érvénytelen szavazólap nem volt. A pályázat kiírását meg kell 
ismételni, mivel Gábor Istvánné is és Molnár Julianna is 4-4 szavazatot kapott, tehát a 
minősített többséghez szükséges 5 szavazatot egyik jelölt sem érte el. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy pályázatot újból kiírják, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
314/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a Tárkányi 
Béla Könyvtár és Művelődési Ház vezető könyvtáros állására új pályázatot ír ki az alábbiak 
szerint: 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

                      a "Közalkalmazottak jogállásáról szóló" 1992. évi XXXIII. törvény 20/A. § alapján  

pályázatot hirdet 

Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház  

vezető könyvtáros (magasabb vezető)  

munkakör betöltésére.  

 
A közalkalmazotti jogviszony időtartama: Határozatlan idejű közszolgálati jogviszony  
 
Foglalkoztatás jellege:    Teljes munkaidő  
 
A vezetői megbízás időtartama:  A vezetői megbízás határozott időre, 5 évre szól.  
 
A munkavégzés helye:    Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház  

 4069 Egyek, Hunyadi u. 48/F.  
 
A beosztáshoz tartozó, illetve a vezetői megbízással járó lényeges feladatok: 
A nagyközségi könyvtár és művelődési ház szakmai vezetése, az önállóan működő költségvetési szerv 
vezetői feladatainak ellátása.  
 
Illetmény és juttatások: 
Az illetmény megállapítására és a juttatásokra a "Közalkalmazottak jogállásáról szóló" 1992. évi 
XXXIII. törvény rendelkezései az irányadók. 
 
Pályázati feltételek: 

- Vagyonnyilatkozat tételi eljárás lefolytatása, 
- Magyar állampolgárság, 
- Cselekvőképesség, 
- Büntetlen előélet, 
- Az intézmény alaptevékenységnek és a pályázó képzettségének megfeleló munkakörben 

szerzett szakmai gyakorlat - Legalább 5 év szakmai tapasztalat, 
- Rendelkezik a munkakör betöltéséhez szükséges, legalább az egyik intézményi tevékenységi 

körnek megfelelő végzettséggel és szakképzettséggel, az alábbiak szerint:  
Könyvtár esetében: könyvtárosi szakirányú egyetemi végzettséggel és szakképzettséggel, vagy 
nem szakirányú egyetemi végzettséggel és felsőfokú szakirányú munkaköri szakvizsgával, 
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vagy főiskolai könyvtárosi képzettséggel (2009 után szerzett főiskolai könyvtárosi képzettség 
esetén legalább tíz éves szakmai gyakorlat szükséges).  
Művelődési Ház esetében: rendelkezik felsőfokú közművelődési végzettséggel és 
szakképzettséggel, vagy nem szakirányú egyetemi végzettséggel és felsőfokú szakirányú 
munkaköri szakvizsgával; továbbá a kulturális szakemberek szervezett képzési rendszeréről, 
követelményeiről és a képzés finanszírozásáról szóló 1/2000. (I. 14.) NKÖM rendelet szerint 
akkreditált vezetési-szervezési, pénzügyi-gazdasági, államháztartási ismereteket is nyújtó 
közművelődési intézmény-vezető tanfolyam eredményes elvégzését okirattal igazolja; 
valamint a felsőfokú közművelődési végzettségének és szakképzettségének vagy a nem 
szakirányú egyetemi végzettséggel és felsőfokú szakirányú munkaköri szakvizsgájának 
megfelelő feladatkörben legalább öt éves szakmai gyakorlatot szerzett; és kiemelkedő 
közművelődési tevékenységet végez. 

 
A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
Részletes szakmai önéletrajz, a munkakör ellátásával kapcsolatos szakmai és vezetői elképzelések, 
végzettsége(ke)t, képzettséget igazoló okirat(ok) másolata(i), három hónapnál nem régebbi erkölcsi 
bizonyítvány (vagy az erkölcsi bizonyítvány megkéréséről szóló feladóvevény másolata), nyilatkozat 
vagyonnyilatkozat tételi kötelezettség vállalásáról, nyilatkozat arról, hogy pályázati anyagot a 
pályázati eljárásban résztvevők megismerhetik és nyilatkozat arról, hogy hozzájárul-e a pályázatának 
nyílt ülésen való tárgyalásához, tekintettel az 1990. évi LXV. törvény 12. § (4) bekezdés a) pontjára.  
 
A munkakör betölthetőségének időpontja: 
A munkakör legkorábban 2012. november 1. napjától tölthető be.  
 
A pályázat benyújtásának határideje: 2012. október 8. 
 
A pályázatok benyújtásának módja:  
Postai úton, a pályázatnak az Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete címére 
történő megküldésével (4069 Egyek, Fő u. 3.). Kérjük a borítékon feltüntetni a pályázati adatbázisban 
szereplő azonosító számot: 5890 / 2012, valamint a munkakör megnevezését: vezető könyvtáros. 
 
A pályázati eljárás, a pályázat elbírálásának módja, rendje: 
A benyújtott pályázatok érvényességének vizsgálatát követően a könyvtárvezető személyéről a 
Képviselő-testület dönt, az Ügyrendi Bizottság javaslatára. 
A pályázat elbírálásának módja: a képviselő-testületi ülést megelőzően a pályázatokat az Ügyrendi 
Bizottság bontja fel, jegyzőkönyvben rögzíti a pályázók adatait, megállapítja, hogy azok a kiírásnak 
megfelelnek-e, továbbá véleményezi azokat. Döntést a Képviselő-testület a benyújtási határidőt 
követő testületi ülésen hozza meg. 
A könyvtárvezetői megbízás határozott időtartamra szól, hat hónapos próbaidő kikötésével. A 
pályázók az eredményről az elbírálást követően értesítést kapnak. A Képviselő-testület fenntartja 
magának a jogot, hogy a pályázatot eredménytelenné nyilvánítsa. A pályázati kiírásnak meg nem 
felelő pályázatot a Képviselő-testület érvénytelenné nyilvánítja, és nem értékeli. 
 
A pályázat elbírálásának határideje: 2012. október 31.  
 
A pályázati kiírás közzétételének helye, ideje:  
Nemzeti Közigazgatási Intézet Közigazgatási Személyügyi Szolgáltató Főosztály honlapja - 2012. 
szeptember 7. 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának hivatalos honlapja (www.egyek.hu) - 2012. szeptember 7. 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Polgármesteri Hivatalának hirdetőtáblája - 2012. szeptember 7. 
Egyeki Hírmondó 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy 2012.09.01-től a pályázati eljárás lezárásáig Gábor 
Istvánnét bízzák meg az intézményvezető feladatokkal, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
315/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy 2012. szeptember 1-től a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház 
vezető könyvtáros állására kiírandó pályázati eljárás lezárásáig Gábor Istvánnét 
bízza meg az intézmény vezetésére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megköszöni a pályázók részvételét, és bíztatja őket az újabb pályázat beadására. Azt gondolja, 
hogy mind a ketten alkalmasak az állás betöltésére, ezért ilyen tanácstalan az eredményt 
illetően a Képviselő-testület. 
 
 

9./ Kérdések, interpellációk 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
A házuk előtt és a vájkos part fél területén nagyon el vannak korhadva a nyárfák. Úgy 
gondolja, hogy életveszélyes, korhadt ágai vannak. Mivel a stég építése részükről és a 
szomszédjaik részéről folyamatban van, egyre többen látogatják a területet. Mind a befelé, 
mind az utcára kihajló ágak egy erősebb szél következtében leeshetnek balesetet okozva. 
Ezért kérdezi, hogy le lehet-e a korhadt ágakat vágni, vagy magát az egész fát ki lehetne-e 
vágni? Oláh Antal idejében sokan kérvényezték ezeknek a fáknak a kivágását, de állítólag 
ezek térképen szereplő fák, ezért nem lehet hozzányúlni. Az eddig kidőlt fákról készült-e 
valamilyen jelentés, vagy módosították-e ezt? 
 
Köszönetet mond a Tisza part rendbetételéért. Mindig azokat az embereket hagyják hátul, 
akik a legkeményebb munkát végzik a rendezvények alatt. Úgy gondolja, hogy az iszap 
elrendezése nem volt kis feladat. 
 
Az előtető készül-e már a temetőben, vagy annak mi a sorsa? 
Egyek területén már nincs szemétlerakó, és a régi szemétlerakóba még is nagyon sok szemetet 
kivisznek. Az önkormányzat feladata-e, hogy azt eltakarítsa, mert elég rossz látképet ad, és 
szennyezzük vele a környezetet, és ezt nem kellene. 
 
A konyhára való beszállítók mostanában ellenőrizve voltak-e? Költségtakarékossági 
szempontból nem kellene-e a mostani áremelések következtében kialakult helyzetet úgy 
rendezni, hogy utánajárnak, lennének-e olcsóbb beszállítók a nyersanyagot tekintve? 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A korhadt fák kérdése a vájkos körül, úgy tudja, hogy jegyzői hatáskör. Czinege Zoltán 
tűzoltóparancsnokot kérdezi, hogy ha azok a fák valóban korhadtak, és Jegyző Asszony is úgy 
látja, akkor ezt a feladatot el tudják-e végezni? 
 
Czinege Zoltán tűzoltóparancsnok: 
Természetesen. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Közterületen lévő fa kivágásához engedélyt szükséges kérni, ami illetékköteles eljárás, 3 ezer 
forintos illetékbélyeg lerovása szükséges. A feltérképezésre jelen pillanatban nem tud választ 
adni. Ha annak olyan funkciója van, hogy ahhoz nem lehet hozzá nyúlni, akkor nyilván nem 
tudnak eljárni, ezt még meg kell nézni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ha fel van térképezve, ha nem, ott már voltak olyan fák, amik kidőltek, és ha szerepel a 
térképen, ha nem az elkorhadt fákat ki kell vágni, hogy ne veszélyeztesse a lakosságot.  
 
A temető előtti előtető kérdését Ő sem felejtette el. Ezért is örül, hogy a Szöghatár Kft-nek 
most már két kőművese van főállásban. Jövőre is rengeteg kőműves feladat lenne. Most az új 
kőműves a művelődési háznál fejezi be a munkálatokat, ami már napok kérdése, a következő 
feladat szeptember 1-től a Damjanich úti tálalókonyha rendbetétele, amire szeptember 17-ig 
adott az ÁNTSZ haladékot, ha ezzel is meg vannak, utána tudják a temetőben az előtetőt 
készíteni. Az előtetőhöz nem kell külön tervet készíttetni és építési engedély sem kell hozzá. 
Ha jól emlékszik 800.000 Ft van rá betervezve, aminek elégnek kell lennie erre a célra. 
 
Az illegális hulladéklerakók felszámolása az önkormányzat feladata, az önkormányzat ezt a 
feladatát átruházza a Szöghatár Nonprofit Kft-re. Van illegális hulladéklerakó felszámolását 
célzó program. Szeptember 1-el Erre a célra 15 közmunkást vettek fel. A hulladék 
elszállításához most már van traktor és pótkocsi is. Erre a kb. 20 millió forintos technikára 
van egy jelöltje, és mivel megérkezett az oktatási intézményekre a működési engedély, a 
Képviselő-testület jóváhagyásával a mai napon szól neki, hogy a debreceni munkahelyéről 
hazajöhet, és itt ezeket a gépeket kezelheti. Amit mi csinálunk az egy tüneti kezelés, a 
probléma gyökerét kell megoldani, és ezt egy közterület felügyelővel tudnánk megoldani.  
 
Szerinte a konyhai beszállítók ellenőrzésének nincs akadálya. Ősszel radikális áremelések 
várhatók a gabona, a kukorica ára rekordokat döntöget. Idő kérdése és ez megjelenik majd a 
liszt és a hús árában is. A nagy áremelés előtte aktuálisnak látja, hogy a jelenlegi beszállítókat 
meg versenyeztessék vagy összehasonlítsák meg beszállítók áraival. Gondolt rá, hogy megkéri 
Hegyi Mihály az ÁFÉSZ elnökét, hogy ebben segítsen, vagy felkérhetik az önkormányzat 
belső ellenőrét, hogy ellenőrizze a Szöghatár Kft. beszerzési gyakorlatát. Tegnap a Pénzügyi 
Bizottság ülésén úgy váltak el, hogy szeptember végéig a Szöghatár Kft. kidolgoz egy 
kimutatást, hogy melyik nyersanyagnak mennyi a beszerzési ára, és így hogy áll össze egy 
ebéd, vagy egy vacsora költsége a különféle normák alapján. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Szerinte az elültetett szilfák nem mindenhol élnek. A válykos part környékén lévő fákat ők 
minden másnap megöntözik, és azok a fák, amelyek házak előtt vannak sokkal szebbek, mint 
amelyek félreeső területek vannak, és nem tudja senki öntözni. Egy kiszáradt fa rossz látképet 
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mutat. Tudja, hogy az öntézés plusz embert igényelne, de igénytelen fáról volt szó, és hogy 
gazdaságos lesz. Ezt jelenleg nem így látja. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ő is úgy tudja, hogy ezek nagyon igénytelen fák, és úgy hallotta, hogy amelyek most 
kiszáradtnak tűnnek, tavasszal, amikor nedvességhez jutnak, rügyet fognak fakasztani, és 
tovább fognak hajtani. Biztosan lesz olyan is, ami a nagy szárazságnak köszönhetően teljesen 
kiszárad, és az egyetlen cél az lehet, hogy jövőre újakkal pótolják. Vigh József képviselő úrral 
és Széles Szilvia ügyvezető asszonnyal egyeztettek, hogy a Fő úti faiskolába egy kutat fognak 
fúrni, ami feltétlenül indokolt, mert a locsolási költségeket sem lehet bírni ilyen vízárak 
mellett.  
 
Vigh József képviselő:  
Figyeljük a fákat, de olyan aszály van, amire még az emlékei szerint nem volt példa. A 
Szöghatár Kft-nek mindig van olyan ügyes bajos dolga, vagy nincs hozzá jármű, vagy a 
közmunkaprogram olyan stádiumában vannak, hogy nincs ember a locsolásra. Pedig 
Polgármester Úr a saját pénzén vett egy 1m3-es tartályt, itt van a traktor, nincs meg rá az 
engedély. Lehetne locsolni, de most pl. éppen ember nincs. A kútfúrás is csúszik, mert a Kft. 
kollektívája egyenlőre el van foglalva az iskola átadásával kapcsolatos dolgokkal. Látja 
mindenki, hogy a közmunkaprogram nem működik, a Kft. nyakán egy elég nagy teher, hogy 
üzemeltesse a közmunkaprogramot.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Tájékoztatásul elmondja, hogy a könyves vasárnapra a megyei önkormányzathoz nyújtottak be 
pályázatot, egy gyermekműsor előadói díjára. 50 ezer forint értékben pályáztak, ennek 20%-os 
önrésszel kell bírni, ami 10.000 Ft, de az intézmény költségvetésében ez az összeg 
rendelkezésre áll. 
 
Az intézményátszervezés következtében több szülő úgy döntött, hogy vallási meggyőződésből 
nem kívánja katolikus fenntartású intézménybe járatni továbbiakban a gyermekét. Van egy 
határozat arra vonatkozóan, hogy az ő utazási költségeiket az önkormányzat megtéríti. A 
következő hét elején indul a tanév, elérkezett a bérletvásárlás ideje számukra is, és többen 
megkeresték, hogy hogyan tudnak ehhez támogatáshoz hozzá jutni. Vásárolják meg a bérletet, 
és annak bemutatását követően kapják meg az ellenértékét, vagy számlát kérjenek, vagy 
milyen technikai lebonyolítást igényel ez a dolog? 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Szerinte úgy kellene lebonyolítani, mint az összes többi bérletet, csak nem az iskola 
alkalmazottja, hanem a Polgármesteri Hivatal alkalmazottja vásárolja meg, és átadja egy 
átvételi elismervénnyel.  
 
Ha döntene most róla a testület, akkor forrást is kellene hozzá rendelni. Igaz, hogy a 
megtakarítás fedezi, de ilyen jogcímen nincs forrás. Ez egy új kiadási tétel az átszervezés 
következtében. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Akkor tudna a Képviselő-testület egészségesen erről dönteni, amikor az új költségvetés 
elkészül október végén, de már most is dönteni kell. Ezt fel kell venni napirendre, ha külön 
döntést kell benne hozni. Most a fedezetet meg tudják határozni, a kamatmegtakarítások 
terhére. 
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Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Szerinte az intézmény átszervezésből adódó megtakarítás terhére legyen meghatározva a 
fedezet. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Azok a gyerekek, akiket a döntés után vittek el 32-en vannak, viszont a szakértői vélemény 
úgy szólt, hogy minden egyes gyermeknek meg kell téríteni, aki eljár a szomszéd 
településekre. Ott pedig 196 főről van szó. Most nagyon gyors és egyértelmű döntésnek kell 
születnie, mert hétfőtől indulnak a buszok, szükség van a bérletre. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A mi önkormányzatunk Tiszacsegét jelölte ki, aki most da elviszi a gyermekét, az Ő 
buszbérletét fizetjük ki függetlenül attól, hogy hányan vannak, mindenkire vállaltuk. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Polgármester Úrnak, logikailag lehet, hogy igaza van, de a logika nem mindig egyezik a 
törvénnyel és a szabályokkal. Tehát meg kell téríteni függetlenül attól, hogy Tiszacsegére 
járnak vagy Tiszafüredre. Mi kijelöltük, Tiszacsege köteles őket fogadni, de ha nekik nem 
felel meg az, az intézmény és Tiszafüredet választották, akkor is meg kell téríteni. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Az intézményátszervezés kapcsán a szakértői vélemény tért ki erre, hogy tekintettel arra, hogy 
településünkön ez az egy oktatási intézmény van, és a felekezetnélküli oktatást biztosítani 
kell, ezért 196 tanulót mutatott ki, akire nézve ezt az önkormányzatnak vállalnia kell. E 
tekintetben azért vannak eltérő álláspontok. Azt gondolja, hogy annak a 32 gyermeknek, akit 
most vittek el az intézményből, kerüljön megvásárlásra a bérletet. Ezt Ő magában úgy tette 
helyre, hogy amint itt lesz működési engedély, és az átszervezés lezárul, ami a mai napon 
megtörtént, e tekintetben célszerű a Kormányhivataltól egy állásfoglalást kérni. A testület 
egyébként annak a szellemében hozta meg a döntését, hogy valamennyi gyermekben biztosítja 
az utaztatási költségét, aminek az összege 4 millió párszázezer forint. Egy havi bérletet kell 
megvenni, és várni kell, hogy mi lesz az álláspont. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy aki Tiszacsegére vitte, azoknak a gyerekeknek meg kell venni a bérletet, a 
többiek részére pedig állásfoglalást kérnek. Azt gondolja, hogy erről nem is kell dönteni, mert 
erről már határozatot hozott a Képviselő-testület. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Nem arról hoztak határozatot, hogy aki Tiszacsegére íratja, a gyermekét annak térítik meg az 
utazási költségét. A határozat úgy szól, hogy aki nem kívánja az egyházi fenntartású egyeki 
intézménybe járatni a gyermekét. Ebben a határozatban Tiszacsegének a neve nem szerepel. 
Legalább 32 gyermeknek meg kell téríteni az utazási költségét, és még akkor is kell 
állásfoglalást kérni a korábbiak tekintetében, amiről a szakértői vélemény szól. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Akkor legyen 32 gyermek. Ezt vegyék napirendre. Kéri, hogy aki egyetért, a napirendre 
vétellel, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
316/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy ”A közoktatást és óvodai nevelést nem Egyeken igénybevevők utazási 
költségének megtérítése” c. napirendet felveszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

10./ A közoktatást és óvodai nevelést nem Egyeken igénybevevők utazási költségének 
megtérítése 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy 32 fő részére vegyék meg a bérletet az intézményátszervezés 
megtakarításának a terhére. Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
317/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az intézményátszervezés miatt a közoktatást és óvodai nevelést nem 
Egyek településen igénybevevő 32 fő gyermek utazási költségeit 
bérlettámogatás formájában megtéríti az intézményátszervezésből származó 
megtakarítás terhére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Vigh József képviselő:  
Jelenleg olyan alacsonyan van a válykos vízszintje, hogy ott most radikális pusztítást lehetne 
végezi a nád populációban. Erről majd lehetne beszélni hozzáértő személyekkel. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Jó a felvetés, de a nád kitakarítása kotróval kb. 8-10 millió Ft lenne.  
 
Vigh József képviselő:  
A közmunkaprogram keretében gondolta kitakarítani a nádat. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ő iszappal együtt gondolta kitakarítani, az kerülne ennyibe. Amit Vigh Képviselő Úr mond az 
szerinte minimális ráfordítással megoldható. 
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Vigh József képviselő:  
Ezt majd megbeszélik, szerinte ez nem igényel semmiféle döntést a testület részéről. A másik 
dolog, hogy éjszaka a Polgárőr egyesület tagjaival tartottak egy kis egészségügyi sétát. 
Többször is tartottak az utóbbi időszakban. Ha az ember éjszaka Egyeken komolyabb 
megfigyeléseket végez, akkor hátborzongató dolgokat tapasztalhat. Minden egyes alkalommal 
tapasztalják, hogy milyen mozgásokat lehet látni a késő éjszakai órákban a falu területén, 
bizonyos gócpontokon. Tegnap éjszaka félelmetes dolognak voltak szemtanúi, határozottan 
bűncselekményre utaló tevékenységet észleltek. Hívták a 107-es hívószámot, ami egy nagy 
blabla. Kétszer is felhívták, egy hölgy átirányította őket az illetékeshez, kicsöngött a telefon, 
és a kapcsolatot egy szirénára hasonlító elektronikus hang fejezte be. Tehát kb. harmincszor 
megölhették volna őket, ha életveszélyről van szó, vagy bárkit, aki a 107-re hivatkozott volna. 
Ezért úgy gondolja, hogy aktuális lenne elérhetőbbé tenni a rendőrséget, mert bármikor 
előfordulhat életveszélyes helyzet. Érpatakon és az országban már több helyen is elterjedt az a 
dolog, hogy az önkormányzat biztosít egy mobiltelefont az aktuális rendőrjárőrnek, amit 
magánál kell tartania. Megfelelő közhírtétellel a lakossághoz el kellene juttatni ennek a 
telefonnak a számát. Meg kellene beszélni a rendőrség vezetőjével, hogyan lehet ezt a dolgot 
megoldani. Természetesen vannak kockázati tényezői is, mint a téves riasztás. De ezeket mind 
ki lehetne küszöbölni, hogy rejtett számmal ne is hívják, illetve, ha valaki indokolatlanul 
hívogatja a rendőröket, akkor az ellen a jogszabályi kereteken belül eljárást lehetne indítani. 
Nem kéri, hogy erről most döntsenek, ezt meg kell beszélni a rendőrség illetékeseivel, de 
gondolkozzanak el ezen a dolgon, és esetleg a következő testületi ülésen beszéljék meg, vagy 
határozzanak róla. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Már kb. 3-4 éve nem tagja a polgárőrségnek, de 5 évig tagja volt, és az alatt az 5 év alatt a 
rendőrségnek volt külön egy mobiltelefonja, amit mindig magával hordott a szolgálatban lévő 
rendőr, és a polgárőrök azon tudták őket hívni. Ha az a telefon meg van, akkor annak a számát 
kell nyilvánossá tenni az Egyeki Hírmondóban, feltéve hogy hozzájárulnak az őrs kollégái is. 
A következő testületi ülésig ennek utána lehet járni, és a polgármester jelentésben erről be is 
tud számolni. 
 
Vigh József képviselő:  
Ez a rendőrségnek is egy áldozatvállalást jelent. Érpatak Polgármestere elmondta, hogy a 
rendőröket folyamatosan ellenőrzik. Minden egyes rendőrnek, amikor szolgálatba lép, 
kötelező magával vinnie ezt a telefont bekapcsolva, feltöltött állapotban. Ezt a dolgot eleve 
így kell elkezdeni, mert egyébként nincs értelme a dolognak. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Úgy gondolja, hogy egyenlőre ezt a témát lezárhatják, ezt a következő ülésig meg tudják 
beszélni. 
 
Holló János alpolgármester:  
A júniusi testületi ülésen felvetette a temető előtti busz megállóhely problémáját. Ki is mentek 
a Kft. dolgozójával, de még nem látott róla semmiféle ajánlatot. Augusztus vége van, jön az 
ősz, a csapadék, jó lenne ezt megsürgetni. A 107-es hívószámot augusztus 3-án neki is hívnia 
kellett, a debreceni kolléga 2-3 másodpercen belül vette fel. A nevét nem is kérdezte, csak azt, 
hogy honnan telefonál, és kapcsolta az illetékest Balmazújvároson. Letette a telefont és kb. 2 
perc múlva ott volt két járőr. 
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11./ Egyebek 
1./ Csatlakozási nyilatkozat a Bursa Hungarica ösztöndíjpályázat 2013. évi fordulójához 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet tárgyalta a Szociális Bizottság, a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi 
Bizottság, kéri a bizottságok álláspontját. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 
szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjpályázat 2013. évi fordulójához való csatlakozást. 
 
A bizottság javasolja, hogy a pályázat megvalósításához szükséges anyagi forrást 1.000.000.- 
Ft.-ot a 2013.évi költségvetésében biztosítsa. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2013. évi fordulójához történő csatlakozást. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2013. évi fordulójához való csatlakozást. 
 
A bizottság javasolja, hogy a pályázat megvalósításához szükséges anyagi forrást 1.000.000.- 
Ft.-ot a 2013.évi költségvetésében biztosítsa. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Szerinte a Településfejlesztési Bizottság határozatából kimaradt egy dolog. Ott azt kérték, 
hogy a Szociális Bizottság ülésére, amikor az ösztöndíj pályázat kedvezményezettjeit 
tárgyalják, az egész Képviselő-testületet hívják meg. A Képviselő-testület tagjai közül, akinek 
van rálátása, ambíciója, és szeretne ehhez hozzászólni, had legyen ott ennél a napirendi 
pontnál. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Szerinte azért nincs feljegyezve, mert tanácskozási joggal minden képviselő minden bizottsági 
ülésen részt vehet, a meghívók minden képviselőnek kimennek minden esetben. Esetleg 
annak, hogy most elmondtuk, azt lehet az eredménye, hogy fokozottan figyelnek erre a 
napirendi pontra. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a bizottságok javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
318/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bursa Hungarica 
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Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2013. évi fordulójához 
csatlakozik. 
 
A pályázat megvalósításához szükséges anyagi forrást 1.000.000.-Ft-ot a 2013. 
évi költségvetésében biztosítja. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a pályázathoz szükséges dokumentumokat írja 
alá. 
 
Határidő: 2012. október 1. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
 

2./ Előterjesztés ingatlanok hasznosítására (Romos ingatlanok) 
3./ Előterjesztés ingatlanok hasznosítására (Szántóföldek) 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet tárgyalták a bizottságok. A Településfejlesztési Bizottság részéről nem született 
döntés, a Pénzügyi Bizottság részéről viszont született döntés, kéri, hogy hallgassák meg. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a Kádár László 
Károly nevében és képviseletében eljáró Dr. Pető István ügyvéd által beterjesztett 
előterjesztésekben foglaltak elviekben történő támogatását. 
 
Bizottság javasolja, hogy az ingatlanok tulajdonviszonyainak átnézése után kerüljön sor 
nyilvános pályázat kiírására egy csomagban a romos ingatlanok, illetve a szántóföldek 
tekintetében. 
 
Bizottság javasolja, hogy a Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert az ingatlanok 
felértékelésének megrendelésével, mely költség –maximum 300.000.-Ft. - fedezete a 
működési célú hitel kamata legyen. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Itt elég nagy horderejű dologról van szó. A településen rengeteg üres, elhagyott, romos 
ingatlan van, és az önkormányzat próbál egy olyan befektetőt találni, aki ezeken a romos 
ingatlanokon rendet teremt, a kerítést helyreállítja, a romos ingatlant eltakarítja, és az ingatlan 
zöldfelületét karbantartja, és ott valami értéket állít elő. Vagy egy falusi turizmus kialakítására 
alkalmas ingatlant, vagy gyümölcsöst, vagy bármit, az önkormányzat nyitott mindenre. A cél a 
parlagon fekvő ingatlanok hasznosítása úgy, hogy abból az önkormányzatnak bevétele 
származzon, egyeki lakosok munkához juthassanak, és ott optimális módon adófizetési 
kötelezettséggel terhelt tevékenység folytatódhasson, hogy abból az önkormányzatnak vagy 
iparűzési adóbevétele, vagy idegenforgalmi adóbevétele származhasson. A cél az, hogy ha ezt 
meghirdetik egy csomagban, akkor arra minél többen jelentkezzenek és jobbnál jobb ajánlatok 
érkezzenek be az önkormányzat részére.  
 
Van az önkormányzatnak egy 54 hektáros földterülete, aminek az értékesítésére hajlik az 
önkormányzat, hogy ott lehetőleg több százmillió forint értékben munkahelyteremtő 
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beruházás valósuljon meg, hogy ott egyeki emberek munkát találjanak, és olyan iparűzési adó 
fizetésével járó tevékenység alakulhasson ki, ami az önkormányzat, a település, a lakosság 
számára kedvező. Mivel nem az vezérli őket, hogy eladják és feléljék a belőle kapott pénzt, ez 
egy egészséges cél, és annak érdekében, hogy ez meg tudjon valósulni, összeállítanak egy 
pályázati kiírást, felbecsültetik ezeknek az ingatlanoknak az értékét, és a pályázati kiírásban 
meghirdetik széles körben, és várják a munkahelyteremtő beruházások jelentkezését. Ő a 
Pénzügyi Bizottság javaslatával egyetért, és javasolja, hogy a következő testületi ülésre 
állítsák össze ezt a pályázati kiírást, és a részletekről majd ott döntsenek. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
A mai napon beszélt egy ingatlan értékbecslővel, aki kb. 400-500.000 Ft közötti összegben 
vállalná a 38-40 ingatlan értékbecslését, tehát a 300.000 Ft-os fedezet kevés lesz. Illetve a 
nemzeti vagyonról szóló törvény szerint, a helyi önkormányzat tulajdonában lévő ingatlanok 
értékesítése esetén, minden esetbe meg kell keresni az államot, ugyanis minden más leendő 
vevővel szemben elővásárlási jog illeti meg. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Úgy látja, hogy módosítani kell a Pénzügyi Bizottság javaslatát. A javaslatukban szereplő 
300.000 Ft-ot kéri, hogy emeljék fel 500.000 Ft-ra. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Az a gond, hogy az elővásárlásra jogosultak nem tudjuk előbb megkeresni, csak aztán, ha már 
tudjuk az árát, mert az elővásárlásra jogosult, akkor tud nyilatkozni, hogy érdekli-e őt, ha 
tudja, hogy milyen áron kapott ajánlatot az önkormányzat, tehát be kell invesztálni ezt a pénzt. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy a Pénzügyi Bizottság javaslatában szereplő összeget 500.000 Ft-ra 
módosítsák. Kéri, hogy aki az 500.000 Ft-ra történő módosítással egyetért, kézfelnyújtással 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
319/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Kádár László Károly nevében és képviseletében eljáró Dr. Pető István 
ügyvéd által beterjesztett előterjesztésben foglalt ingatlanok felértékelésére 
500.000 Ft-ot biztosít, melynek fedezete a működési célú hitel kamata. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
320/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Kádár László Károly nevében és képviseletében eljáró Dr. Pető István 
ügyvéd által beterjesztett előterjesztésekben foglaltakat elviekben támogatja. 
 
Az ingatlanok tulajdonviszonyainak átnézése után kerül sor nyilvános pályázat 
kiírására egy csomagban a romos ingatlanok, illetve a szántóföldek 
tekintetében. 
 
Felhatalmazza a polgármestert az ingatlanok felértékelésének megrendelésével, 
mely költség - 500.000.-Ft. - fedezete a működési célú hitel kamata. 
 
Határidő: 2012.09.27. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

4./ Egyek Önkormányzati Tűzoltóság kérelme 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság a csatolt határozati javaslatban 0 igen, 1 nem és 2 tartózkodás mellett 
szavazott. A javaslat nem kapta meg a kellő számú támogatottságot! 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Czinege Zoltán tűzoltóparancsnok összeállított egy pár érvet még a Képviselő-testület részére, 
illetve van előttünk egy rajz is. Mivel ez most került a Képviselő-testület elé, megkéri 
Tűzoltóparancsnok Urat, hogy szóban ismertesse a leírtakat. 
 
Czinege Zoltán tűzoltóparancsnok: 
Nem mai keletű dolog már ez, elég régen van már a tűzoltóságnak ilyen jellegű problémája. 
Az elhelyezéssel kapcsolatban a tűzoltóság az elmúlt 15 év alatt kinőtte azokat az 
épületrészeket, amelyeket az önkormányzat most biztosít számára. A garázsok száma nem 
megfelelő. Azt láthatják a Képviselő-testület tagjai is, hogy az IFA gépjármű fecskendőjük 
kénytelen az udvaron állni, ami nem hálás dolog egy 4 millió forintot érő technikánál. Illetve 
az új gépjármű fecskendőt, amit még egyszer megköszön az önkormányzatnak, ami 86 millió 
forintos technika, azt konkrétan el kellett ásni a garázsba, ami balesetveszélyes, amit már 
Baranyai Sándor a munkavédelmi szakemberük is jelzett. A körüljárhatóság sem megoldott a 
garázsukban. Nincsenek hálókörletek, nem megfelelő a szociális helységek száma sem, a 
raktárak száma sem, az áttekinthetősége nagyon zsúfolt. Számukra a szakmai rész nagyon 
fontos, szerelési foglalkozásokat kell tartaniuk, és ennek a megtartása sem megoldott. 
Megszűnt a műhelyük, ami Fazekas Sándor nyugalmazott tűzoltóparancsnoknak volt 
köszönhető. Ő hazapakolta a szerszámait, a Szöghatár Kft. visszavette a tulajdonába azt a 
helységet. Az iroda helységeket most erre a kis időre rendbe tették. Meg lehet mosolyogni ezt 
a próbálkozást, Ő is tudja, hogy nem kevés pénzről van szó, de ha nem indulnak el valahová, 
akkor oda sem érnek. A kivonulásnál sem szerencsés az, hogy főútvonalra történik a 
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kivonulás, és ha már lehet rajta változtatni, akkor miért ne változtassanak. Itt a bank automata, 
a pénzszállítók hozzák a pénzt, nekik is van egy szabályzatuk, hogy az automatától milyen 
távolságra állhatnak meg, és nem mondhatják nekik, hogy ne álljanak ott meg. A múltkor 
futár autó lerobbant az udvar közepén, ezek mind súlyos percek. Ha valaki bajban van, annak 
2 perc 2 órát jelent. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság is tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy amennyiben megfelelő 
anyagi fedezet áll rendelkezésére az Egyek Önkormányzati Tűzoltóságnak (4069 Egyek, Fő u. 
3.) úgy abban az esetben adja ingyenes használatba az Egyek Tél utcán (hrsz: 1652/11) 
található piaccsarnok épületét, valamint járuljon hozzá a tűzoltólaktanya kialakításához. 
 
Képviselő-testület kérje fel a tűzoltóparancsnokot, hogy tájékoztassa a Testületet a részletes 
tervekről és a becsült költségekről. A tervet megkapta a Képviselő-testület, a tájékoztatás egy 
része megtörtént, várjuk a továbbiakat. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Amikor először hallotta ezt a kezdeményezést, nem fogadta kitörő örömmel, mert az 
önkormányzatnak, a polgármesteri hivatalnak jó, hogy az önkormányzat udvarán itt vannak a 
tűzoltók, jó az, hogy itt egész éjszaka ügyelet van. Úgy gondolja, hogy ez biztonságérzetet ad 
mindenkinek. Azt, hogy ők el akarnak költözni, nem igazán látja jónak, hiszen jó az, amikor a 
hivatalban segélyosztás, vagy más feladatok vannak, átjönnek és segítenek. Szolgálati idejük 
alatt, amikor nincsenek bevetésen, segítenek itt a zöldterület karbantartásában. Ugyanakkor, 
abban lehet támogatni valakit, amit szeretne, és ha ők nem akarnak itt lenni, akkor nem tudja 
őket ebben támogatni. Ha el akarnak menni az önkormányzat udvaráról, és új értéket akarnak 
létrehozni a piac területén, akkor a maga részéről azt mondja, hogy hajrá. Amikor majd látja a 
terveket, a hozzá mellékelt kiviteli költségvetést, és annak a fedezetét, abban a pillanatban 
meg fogja szavazni ezt a kezdeményezést, hasonlóan, ahogy azt a Településfejlesztési 
bizottság is javasolta. Egy dolog nem fordulhat elő, hogy ott félbe marad valami, és elfogy a 
pénz. Azt gondolja, hogy a beszélgetésük során ezt Tűzoltóparancsnok Úr is megértette, és 
elfogadta. 
 
Holló János alpolgármester:  
Hasonlóan látja Ő is, mint Polgármester Úr. Ez a tyúk és a tojás esete. Tűzoltóparancsnok Úr 
azért nem indul el, mert hiába megy, ha a végén nem kapja meg ezt az épületet, mi pedig nem 
akarjuk odaadni, mert rajzot nézve nagyon költséges dolog, ha szerkezetileg nem is kell 
építeni, csak a belső helységeket. Nyilván kell egy beárazott kiviteli terv, ahogy Polgármester 
Úr mondta. Elviekben most is tudja támogatni. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Nagyon ritkán hoz ilyen gyorsan és megfontolás nélkül döntést, mint ahogy most meghozta, 
amikor Czinege Zoltán tűzoltóparancsnok ezzel megkereste. Egy dolgot gondolt végég, hogy 
ezekben a fiúkban nagyon fontos megbíznunk, mivel ők őrködnek a biztonságérzetünk felett, 
ők vannak éjjel nappal talpon, ők vannak szolgálatban, és az elsőrendű feladatuk az, hogy 
oltsák a tüzet, műszaki mentést végezzenek stb. Ők nem gyepnyírásra, kertészkedésre, 
gyufavásárlásra vannak megbízva még a szabadidejükben sem. A szabadidejükben 
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pihenjenek, vagy amikor ugrani kell, akkor ugorjanak, mint a gepárd, ez a dolguk. Ezek a fiúk 
felnőtt emberek, és hoztak egy döntést, hogy ott jobban érzik magukat, akkor biztosítsuk 
nekik ezt a lehetőséget, mert neki a jól felfogott érdeke, hogy amíg vagyona van Egyeken, és 
amíg Egyeken tartózkodik, addig ezek a srácok a lehető legjobban érezzék magukat, olyan 
helyen legyenek, amit komfortosnak, megbízhatónak, műszakilag, szakmailag tökéletesnek 
éreznek. Az a kérdés, hogy majd mi mennyibe fog kerülni aztán, az, az ő felelősségük lesz. 
Önálló jogi személyiséggel rendelkeznek, felnőtt emberként hozzák a döntéseiket.  
 
Szerinte oda kell nekik adni, legalább is Ő arra szavaz, és erre szeretné inspirálni a Képviselő-
testületet, hogy adják oda nekik azt az ingatlant, aztán mutassák meg, hogy mit tudnak, és 
amennyiben mozdítható költségeik vannak, az önkormányzat rendelkezésére állnak olyan 
pénzek, amelyekről eddig még nem tudtak, vagy beérkeznek, amelyekre számítanak, és lesz 
mozgásterük, akkor oda fogják tolni. Végül is az önkormányzat vagyona fog gyarapodni 
azzal, hogy ők levezényelnek egy olyan beruházást, ami a saját munkakörülményeiket jobbá 
teszi. Igazság szerint gond nélkül abszolút bizalmi alapon oda adná ezt az ingatlant, és 
odabízná a felnőtt tűzoltókra, hogy felelősségteljesen döntsenek az anyagiak felől. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Amennyiben így dönt a Képviselő-testület, akkor egy következő döntésre kell felkészülniük, 
mivel a piaccsarnok épületéről van szó, a piac helyzetét kell megoldaniuk, mert ugyan nem 
használják az épületet, kinn árusítanak. De még ha így maradna, akkor is gondot 
okozhatnának a későbbiek folyamán, mert a kivonulás útjába esik az, az útszakasz, ami éppen 
most piacként funkcionál. Úgy gondolja, hogy azzal a feltétellel adhatják oda, ha a piac 
kérdését megoldják ebben a pillanatban, mert valami döntés erről is kell, hogy szülessen. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Településfejlesztési Bizottság megfogalmazott egy javaslatot, egy kicsit eltérőnek érzi, amit 
Hegyesi Képviselő Úr részéről elhangzott, mert ha jól érti azt javasolta, hogy most azonnal 
adják oda minden megkötés nélkül.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Ő nem azt mondja, hogy minden megkötés nélkül adják oda, azt mondja, hogy bocsássák a 
tűzoltóság rendelkezésére azt az épületet. Nyilván megmarad az önkormányzat tulajdonában, 
a tűzoltóság pedig el kezd ott dolgozni. Azt pedig a tűzoltóknak kell átgondolni, nem csak az 
anyagiakat, abszolút egyetért Hajduné Holló Katalin képviselővel, mert ott akkora dzsumbuj 
van, hogy azt valakinek rendbe kell tenni. Az más szempontok alapján sem jó, de azok a 
szempontok, amik a tűzoltókat korlátozzák, és szabályozzák, azok nyilván elsőbbséget 
élveznek, mert az közbiztonság. Azt a tűzoltóknak rendbe kell ott tenni. De úgy gondolja, 
hogy ezzel ők számoltak. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A testületi határozatban az szerepel, hogy az önkormányzatnak is az a szándéka, hogy adják 
oda, csak először lássák a terveket, és az anyagi fedezetet. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Világos, de ha ők folyamatosan pályáznak, ha ők elindítanak egy munkát, keresik a 
kedvezményes lehetőségeket. Folyamatosan keresniük kell a hazai és az Európai Uniós 
pályázati lehetőségeket. Ha ezt a nélkül nem tudják megcsinálni, hogy az önkormányzat 
odabízná ezt az ingatlant, akkor bízzák oda. Ha meg tudják csinálni, akkor most elég egy elvi 
támogatás, és ha lesz annyi pénzük, akkor majd odaadják az ingatlant. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Dr. Hegyesi Kálmán képviselőt kérdezi, hogy a Településfejlesztési Bizottság javaslatával 
egyetért, vagy van önálló javaslata? 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Igen, egyetért vele. 
 
Czinege Zoltán tűzoltóparancsnok: 
Ők most egy szándéknyilatkozatot kértek, egyenlőre nem kérték az épületet. Ha a pályázati 
kiírás megkívánja, akkor majd visszatérnek rá. Ha 3 millió forintot ráfordítanak az épületre, és 
állnak vele egy félévet, akkor az önkormányzat épülete nem ér többet 3 millió forinttal? 
Illetve a piac kérdésére visszatérve, nem sokkal odébb, ahol a karácsonyi vásár megtartásra 
került egy ideiglenesen lévő helyet ki lehetne alakítani, és így nem sérülne a piacozók érdeke 
sem. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Biztosan vannak szabályok arra vonatkozóan, hogy a piacozók részére fedett helyet kell 
biztosítani. 
 
Czinege Zoltán tűzoltóparancsnok: 
Van fedett hely biztosítva számukra, de nem veszik igénybe. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy a piac kérdésébe most ne menjenek bele, mert ott vannak ÁNTSZ előírások, azt 
majd rendezett, nyugodt körülmények között körbejárják. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Ezeknek a pályázatoknak, amelyek most rendelkezésre állnak, vagy majd fognak, kétféle 
sajátossága van, vagy arra ad pénzt, hogy valaki vásároljon bizonyos önerővel, vagy arra ad 
pénzt, hogy a meglévő ingatlanát felújítsa, fejlessze, alkalmassá tegye bizonyos funkcióra. Az 
utóbbi sokkal jellemzőbb, tehát ahhoz hogy egy befogadott pályázatot tudjon produkálni azt 
adott szervezet, kell rendelkeznie egy saját ingatlannal. Esetleg az önkormányzat átadhatja a 
tűzoltóságnak, de kiköti a visszavásárlási jogát, arra az esetre, ha nem sikerülnének ezek a 
tervek, vagy nem lenne megfelelő forrás. Azon viszont a tűzoltóknak el kell gondolkodniuk, 
hogy ha bele tesznek 3 millió forintot, mert csak annyi áll rendelkezésre, és az önkormányzat 
visszavásárolja, akkor a két szervezet között keletkezik egy elszámolási helyzet, és azt a 3 
millió nem biztos, hogy visszakapják. Mert beinvesztálnak 3 milliót abba az épületbe, annak 
az értéknövekedése nem biztos, hogy lesz 3 millió, és akkor az, az összeg gyakorlatilag 
elveszik.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Pl. azt a 3 millió forintot el lehet költeni úgy is, hogy új héjszerkezetet raknak fel, de bontási 
munkálatokra is el lehet költeni, és ha már a bontási munkálatok végén elfogy a pénz, akkor 
az önkormányzatnak ott marad egy svájci sajtra hasonlító épület. Van itt elég romos ingatlan, 
tehát egy szép kerek egész szülessen ebből a történetből. Szerinte a Településfejlesztési 
Bizottság is erre gondolt, amikor határozatot hozott, és Ő maga is erre gondolt, amikor azt m 
mondta, hogy had lássák kereken a történetet. Azzal is egyetért, hogy ha olyan pályázati 
kiírást találnak, amiben kérik a tulajdonjogot, szerinte a tűzoltóságnak oda adják.  
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Mivel további kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Fenntartható Településfejlesztési, 
Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport Bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
321/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy amennyiben megfelelő anyagi fedezet áll rendelkezésére az Egyek 
Önkormányzati Tűzoltóságnak (4069 Egyek, Fő u. 3.) úgy abban az esetben 
ingyenes használatba adja az Egyek Tél utcán (hrsz: 1652/11) található 
piaccsarnok épületét, valamint hozzájárul a tűzoltólaktanya kialakításához. 
 
A Képviselő-testület felkéri a tűzoltóparancsnokot, hogy tájékoztassa a 
Testületet a részletes tervekről és a becsült költségekről. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Czinege Zoltán tűzoltóparancsnok 
 
 

5./ Határozati javaslat környezetvédelmi alap felhasználására 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a 
bizottságok álláspontját. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
környezetvédelmi alap terhére összesen 100 000 Ft összeget biztosítson madárvédelemre, 5 db 
gólyafészek tartó kosár vásárlására, 20 000 Ft/db értékben.  
 
Hatalmazza fel a Polgármestert a gólyafészek tartó kosarak megrendelésére az Egyeki 
Szöghatár Nonprofit Kft.-től (4069 Egyek, Fő u. 3.).  
 

Hatalmazza fel Antal László képviselőt a gólyafészek tartó kosarak pontos helyének 
meghatározására és a gólyafészek tartó kosarak kihelyezésének lebonyolítására. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság ugyanezt a javaslatot hozta. 
 
Vigh József képviselő:  
Antal László képviselőt kérdezi, hogy miért kell új kosarat csináltatni, mikor minden utcában 
van két használatlan? Azok kinek a tulajdonát képezik? Ki helyezi majd fel ezeket a 
kosarakat? Miért kell erre pénzt költeni, amikor ott van a millió lakatlan kosár? 
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Antal László képviselő:  
A kosár általában a Hortobágyi Nemzeti Park tulajdona. Amikor ők pályázat útján nyerik 
ezeket, akkor a kiemelt gólya településekre szánják ezeket a tartókat, mint Görbeháza, 
Balmazújváros, Egyek, és Hajdúböszörmény. 2009-ben több tartót is kihelyeztek, és az E.ON 
munkatársai helyezik ki a Nemzeti Park megrendelésére. Amennyiben meg lesz szavazva, a 
pontos helyük megjelölésével a Nemzeti Park megrendeli az E.ON-tól, és ők valószínűleg 
február március eleji időszakban kihelyezik ezeket. A 2009-ben kihelyezett tartók nagy része 
el lett foglalva, egy bizonyos része valószínűleg nem jó helyre lett kihelyezve, vagy nem 
tudnak rajta megállni. Vannak régebben kihelyezett tartók is, amelyek teljesen instabilak, és a 
településen ezekből a használhatatlan instabil tartókból van több. Itt Egyek adottságai, a kis 
Tisza, illetve a környékbeli szántók, legelők és a lápos részek kellő táplálékot nyújtanak a 
gólyák számára, ezért is mondhatják azt, hogy Egyek egy gólyás település. Tervezi, hogy ha 
ezt elfogadja a testület, hogy ezekre a tartókra vesszőből kosár alapot fog ráhelyezni, és ezzel 
lesznek kihelyezve, mert ez is megkönnyíti a tartóknak az elfoglalását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
November elején indul a téli közfoglalkoztatási program, melynek keretében az idén 
vesszőfonás van betervezve, és a vesszőt már meg is vették. Ha hoz egy modellt, ami alapján 
a dolgozók el tudják ezt készíteni, akkor szerinte itt össze tudnak dolgozni. 
 
Mivel további kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottságok javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
322/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a környezetvédelmi alap terhére összesen 100 000 Ft összeget biztosít 
madárvédelemre, 5 db gólyafészek tartó kosár vásárlására, 20 000 Ft/db 
értékben.  
 
Felhatalmazza a Polgármestert a gólyafészek tartó kosarak megrendelésére az 
Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft.-től (4069 Egyek, Fő u. 3.).  
 
Felhatalmazza Antal László képviselőt a gólyafészek tartó kosarak pontos 
helyének meghatározására és a gólyafészek tartó kosarak kihelyezésének 
lebonyolítására. 
 
Határidő: 2013. március 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Antal László képviselő 
Széles Szilvia ügyvezető 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
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6./ Faluközpont hitelfelvételéhez határozati javaslat 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a 
bizottságok álláspontját. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, 
járuljon hozzá, hogy az önkormányzat Polgármestere Dr. Miluczky Attila és az önkormányzat 
Jegyzője Csepreginé Kocsis Nóra írásos nyilatkozatban vállalja, hogy az önkormányzat 
meglévő hitelállományát 40 – 50 millió forinttal csökkenti 2012. december 31-ig. 
 
Ezen nyilatkozat tétele a Tiszafüred és Vidéke Takarékszöveteket Cenzúra Bizottsága által 
előírt nyilatkozat, mely a „Falumegújítás- és fejlesztés Egyeken, EMVA III. tengely” című 
pályázat megvalósításához szükséges önerő fedezeteként szolgáló 12 626 023 forint összegű 
hitelszerződés létrejöttének feltétele. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, járuljon hozzá 
ahhoz, hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata 12 626 023 forint nagyságú felhalmozási 
célú hitelt vegyen fel Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől.   
 
Hitelfelvétel célja: Falumegújítás- és fejlesztés Egyeken, EMVA III. tengely 
 
A hiteltörlesztéshez 1657/A hrsz-u Étterem megnevezésű ingatlan a fedezet.  
 
Bizottság javasolja, hogy a Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 
 
Bizottság javasolja Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének a 269/2012. 
(VI.28.) számú határozatának hatályon kívül helyezését. 
 
Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a mellékletként 
csatolt, 2012. július 05.-én kelt, Egyek Nagyközség Polgármestere által, a Tiszafüred és 
Vidéke Takarékszövetkezet elnök-ügyvezetőjének írt levélben foglalt célkitűzésekkel való 
egyetértést.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Itt két határozatot kell hozni, és a két bizottság javaslatai egymástól eltérőek. Azért térnek el a 
javaslatok, mert egy félreértés történt a Takarékszövetkezet részéről. Ő a levelében azt írta le 
célkitűzésként, hogy év végére az önkormányzat működési hitel állományát 40-50 millió 
forint közé várja. Úgy gondolja, hogy ez egy reális cél, ahhoz viszonyítva, hogy év elején 100 
millióval kezdtek. De a Takarékszövetkezet olyan nyilatkozatot kér, hogy az önkormányzat 
fennálló hitelállományát még 40-50 millió forinttal csökkentsék, és miután ebben az évben 
már 32 millió forinttal csökkentették, ezt nem látja reálisan tartható vállalásnak. Ezt el is 
mondta Müller Úrnak, és amikor kifejtették a témát azt mondta, hogy elég, ha az Ő levelében 
foglaltakkal a Képviselő-testület egyetért, és azokat a célkitűzéseket közösnek tekintik. A 
Pénzügyi Bizottság javaslata ezt tartalmazza. 
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Arra kéri a Képviselő-testületet, hogy a Pénzügyi Bizottság javaslatát támogassák, a 
Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság javaslatánál tekintettel erre a félreértésre, tartózkodjanak. 
 

Vigh József képviselő kiment az ülésről. 
Jelen van 7 képviselő. 

 
Kéri, hogy aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatának első részével, a hitelfelvétellel, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
323/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
hozzájárul ahhoz, hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata 12 626 023 forint 
nagyságú felhalmozási célú hitelt vegyen fel a Tiszafüred és Vidéke 
Takarékszövetkezettől.   
 
Hitelfelvétel célja: Falumegújítás- és fejlesztés Egyeken, EMVA III. tengely 
 
A hiteltörlesztéshez 1657/A hrsz-u Étterem megnevezésű ingatlan a fedezet.  
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a 269/2012. (VI.28.) 
számú határozatot hatályon kívül helyezi. 
 
Határidő: 2012. szeptember 30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki az említett levélben foglalt célkitűzésekkel, és a Pénzügyi Bizottság 
javaslatának 2. részével egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
 A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
324/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a mellékletként csatolt, 2012. július 05.-én kelt, Egyek Nagyközség 
Polgármestere által, a Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezet elnök-
ügyvezetőjének írt levélben foglalt célkitűzésekkel egyetért. 
 
Határidő: 2012. szeptember 30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság javaslatával ért egyet, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 1 igen szavazattal és 6 tartózkodással szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a javaslat nem kapta meg a szükséges szavazatot. 
 

Vigh József képviselő visszajött az ülésre. 
Jelen van 8 képviselő. 

 
7./ Tájékoztató a Faluközpont közbeszerzési eljárásának megindításáról 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a bizottságok nem tárgyalták, a Képviselő-testületnek sem kötelező tárgyalnia. 
Ez a Szöghatár Kft. bonyolításában zajlik, de szerette volna, ha tájékoztatóként ez bekerül a 
Képviselő-testület elé. A kiküldött ajánlattételi felhívásban még a meghívott cégek nem 
szerepelnek. Megkéri Bóta Barbara aljegyzőt, hogy ismertesse ezeket a cégeket. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
A kiküldött anyagban még azért nem szerepelt a meghívott cégek listája, mert némely cég, 
még a mai nap jelzett vissza és nyilatkozott a tekintetben, hogy megfelel a közbeszerzési 
eljárás követelményeinek. A MOROTVA-VÍZ – ENERGIA Kft., mikrovállalkozás,  a Nova-
Bau ’89 Kft. középvállalkozás, a Generál-Építő 98 Kft. kisvállalkozás, az EURO CAMPUS 
KFT. mikrovállalkozás, a BO-TO BAU KFT. pedig szintén mikrovállalkozás. 
 
Amennyiben az ajánlattételi felhívást most a Képviselő-testület is jóváhagyja, jövő héten a 
közbeszerzési eljárással megbízott cég el is indítja a közbeszerzési eljárást, és kiküldi ennek 
az 5 cégnek a dokumentációt, és várhatóan október 15-e körül születhet meg a szerződés a 
közbeszerzési eljárás eredményeképpen, tehát október 15-én kezdheti meg a munkálatokat a 
kivitelező cég, ami valószínűleg jövő év májusában fog befejeződni. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ezt a Képviselő-testületnek nem kell jóváhagynia, mert akkor hatáskört von el a Szöghatár 
Kft-től. Itt a pályázó és az önálló ajánlatkérő az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. Ez 
Polgármester Úr elmondása szerint azért került ez napirendre, mert a települést 
nagymértékben érinti ez a beruházás. Csak tájékoztatóról van szó, amit a Képviselő-
testületnek tudomásul kell vennie, mert a Kft. azt is megtehette volna, hogy nem hozza a 
Képviselő-testület elé, mert önálló ajánlatkérőként a Kft. eljárhat. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
A számlázi feltételek között szerepel, hogy a vállalkozói díj kifizetésére utófinanszírozással 
magyar forintban átutalással kerül sor. A lényeg nincs benne, hogy hány napos fizetési 
határidővel. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Szerinte elég, ha Széles Szilvia ügyvezető figyelmét felhívják, hogy ezt töltse ki. Ez Széles 
Szilvia ügyvezető döntése, de javasolja, hogy 60 napot jelöljenek meg. 
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Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
A következő pontban benne van a 15 nap. Külön szabályozza a kifizetés folyamatát, és ott 15 
nap van. Ezt a 15 napot lenne célszerű növelni. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
A közbeszerzési szakértő Dr. Berecz Orsolya is tisztában van vele, hogy a Kft. hatásköre az 
ajánlattételi felhívásnak az elfogadása, és nem a Képviselő-testületé, de számított arra, hogy a 
Képviselő-testületi tagoknak kiegészítése, vagy módosítási javaslata merülhet fel, és ezért 
nem indította el eddig ezt a közbeszerzési eljárást. Ezt a tájékoztatót tudomásul veheti a 
Képviselő-testület azzal a kiegészítéssel, hogy ha lehetséges, akkor a számla kifizetési 
határidejét 60 napra módosítsák. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a tájékoztatót tudomásul veszi, illetve javasolja a Szöghatár Kft. 
ügyvezetőjének, hogy a 15 napot 60 napra módosítsa, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
325/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Faluközpont közbeszerzési eljárásának megindításáról szóló 
tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Javasolja az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetőjének, hogy a 
vállalkozói díj kifizetésének idejét 15 napról 60 napra módosítsa. 
 
Határidő: 2012.08.31. 
Felelős: Bóta Barbara aljegyző 

 
 

8./ Árajánlatok elbírálása LEADER támogatásból megvalósuló képzésekhez 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a 
bizottságok álláspontját. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
LEADER támogatásból megvalósuló képzésekre a Probitas Plus Kft. (4069 Egyek, Ősz u. 7.) 
ajánlatát fogadja el mind 3 képzés esetén.   
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal ugyanezt a határozati javaslatot terjeszti elő. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a bizottságok javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
326/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a LEADER támogatásból megvalósuló képzésekre a Probitas Plus Kft. 
(4069 Egyek, Ősz u. 7.) ajánlatát fogadja el mind 3 képzés esetén az alábbiak 
szerint: 
 
„Csipkekészítő” képzés:    nettó 4.950.000.-Ft. összegben.  
„Ebrendész” képzés:    nettó 1.599.600.-Ft. összegben.  
„Hulladékgyűjtő és szállító” képzés:  nettó 1.399.992.-Ft. összegben.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

9./ Bíráló bizottság választása – napelem, napkollektor pályázathoz 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a bizottságok nem tárgyalták. Átadja a szót Csepreginé Kocsis Nóra Jegyző 
Asszony részére. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ez a Képviselő-testület hatáskörébe tartozik, közbeszerzésről van szó, az előző ülésen hagyta 
jóvá a testületi rendkívüli ülésen az elő közbeszerzés anyagát. Mivel a mostani gyakorlatnak 
megfelelően a döntésben részt vevők nem szerepelhetnek a bíráló bizottságban. A javaslatot 
Polgármester Úr teszi a szabályzat szerint.  A jelöltek Szekeres Zsuzsanna közgazdasági 
irodavezető, Bóta Barbara aljegyző, Széles Szilvia ügyvezető, Molnár Zoltán, és Csepreginé 
Kocsis Nóra jegyző.  
 
A jelölteknek nyilatkozniuk kell, hogy vállalják a tagságot, hozzájárulnak a nyílt üléshez, és 
nincs összeférhetetlenség vele szemben. Egyenként kell szavazni a jelöltekről, majd a 
bizottság teljes összetételéről. A jelöltek megválasztásához 5 igen szavazatra van szükség. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri a jelölteket, nyilatkozzanak arról, hogy vállalják-e a tagságot, hozzájárulnak-e a nyílt 
ülésen történő tárgyaláshoz, és nincs velük szemben összeférhetetlenség. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Nyilatkozik, hogy vállalja a tagságot, hozzájárul a nyílt ülésen történő tárgyaláshoz, és nincs 
vele szemben összeférhetetlenség. 
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Bóta Barbara aljegyző:  
Nyilatkozik, hogy vállalja a tagságot, hozzájárul a nyílt ülésen történő tárgyaláshoz, és nincs 
vele szemben összeférhetetlenség. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Nyilatkozik, hogy vállalja a tagságot, hozzájárul a nyílt ülésen történő tárgyaláshoz, és nincs 
vele szemben összeférhetetlenség. 
 
Széles Szilvia ügyvezető:  
Nyilatkozik, hogy vállalja a tagságot, hozzájárul a nyílt ülésen történő tárgyaláshoz, és nincs 
vele szemben összeférhetetlenség. 
 
Molnár Zoltán: 
Nyilatkozik, hogy vállalja a tagságot, hozzájárul a nyílt ülésen történő tárgyaláshoz, és nincs 
vele szemben összeférhetetlenség. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel más javaslat nincs a Képviselő-testület részéről, kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző bekerüljön a Bíráló Bizottságba, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy Bóta Barbara aljegyző bekerüljön a Bíráló Bizottságba, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető bekerüljön 
a Bíráló Bizottságba, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal szavazott. 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy Széles Szilvia ügyvezető bekerüljön a Bíráló Bizottságba, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy Molnár Zoltán bekerüljön a Bíráló Bizottságba, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kéri, hogy aki a teljes bizottsággal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
327/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Napelemes és napkollektoros rendszer telepítése” c. közbeszerzési 
eljárás lefolytatására az alábbi összetételű Bíráló Bizottságot hozza létre: 
 

- Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
- Bóta Barbara aljegyző 
- Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
- Széles Szilvia ügyvezető 
- Molnár Zoltán 

 
Határidő: 2012.09.25. 
Felelős: Bóta Barbara aljegyző 

 
 

10./ Egyek, Fasor u. 15. szám alatti ingatlan elfogadása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a 
bizottságok álláspontját. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budai Béláné 4069 
Egyek, Petőfi u. 36. szám, Csepregi Mária 4069 egyek, Ságvári E. u. 17. szám valamint Mag 
Józsefné 4069 Egyek, Ősz u. 24. szám alatti lakos és Bódi Lászlóné 5350 Tiszafüred, 
Domaházi u. 21. szám alatti lakos által az Egyek, Fasor u.15. szám alatti 736 hrsz-ú 
ingatlanból felajánlott tulajdonrészüket fogadja el ajándékozás címén. 
 
A póthagyatéki eljárás során felmerült költségek megtérítésére az ajándékozási szerződés 
megkötésekor kerüljön sor.  
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal ugyanezt javasolta. Továbbá a bizottság javasolja, 
hogy a Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert az ajándékozási szerződés aláírására. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megköszöni, hogy az önkormányzat részére ajándékozás címén ingyen és bérmentve 
ajánlották fel az ingatlanjaikat. Ez egy pályázat megvalósításához szükséges, és ha nyer a 
pályázat, akkor az idősek otthona férőhelyének kapacitását 10 fővel tudják bővíteni. Azért is 
különösen értékes ez a felajánlás, mert azt is mondhatták volna, hogy ha az önkormányzat 
akar valamit, akkor fizessen érte x összeget.  
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a bizottságok javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
328/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Budai Béláné 4069 Egyek, Petőfi u. 36. szám, Csepregi Mária 4069 
egyek, Ságvári E. u. 17. szám valamint Mag Józsefné 4069 Egyek, Ősz u. 24. 
szám alatti lakos és Bódi Lászlóné 5350 Tiszafüred, Domaházi u. 21. szám 
alatti lakos által az Egyek, Fasor .u.15. szám alatti 736 hrsz-ú ingatlanból 
felajánlott tulajdonrészüket elfogadja ajándékozás címén. 
 
A póthagyatéki eljárás során felmerült költségek megtérítésére az ajándékozási 
szerződés megkötésekor kerül sor.  
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ajándékozási szerződés 
aláírására. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

11./ Egyek, Dankó P. u. 41. szám alatti ingatlan felajánlása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a 
bizottságok álláspontját. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az 
ajándékozás címén felajánlott 4069 Egyek, Dankó P. u. 41. szám alatti ingatlant fogadja el. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal ugyanezt javasolja. Továbbá a bizottság javasolja, 
hogy a Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert az ajándékozási szerződés aláírására. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a bizottságok javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
329/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Kraler Anton 4053 Haid Kirchenstrasse 10/1. sz. (Ausztria) alatti lakos 
által felajánlott, Egyek, Dankó P. u. 41. szám alatti, 893 hrsz.-ú ingatlan 
tulajdonjogát elfogadja ajándékozás címén. 
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Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ajándékozási szerződés 
aláírására. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

12./ Pausz Antal ingatlan felajánlása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta, de nem született döntés. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Nem szavazott a bizottság, mivel az ingatlan felajánlás kapcsán a Képviselő-testület korábban 
már hozott egy határozatot, hogy azt követően tárgyalja újra a napirendet, ha minden 
tulajdonos hozzájárul az ingatlanok megvételre való felajánlásához.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Itt két ingatlanról van szó. Az egyik ingatlan tekintetében Pausz Antal és Pausz Antalné, 
illetve még 1 tulajdonos van. Ezt az ingatlan Pausz Antal és Pausz Antal felajánlotta 
megvételre, de a Képviselő-testület valamennyi tulajdonos hozzájárulását kéri, hiszen 
részarányt nem szokott a Képviselő-testület sem elfogadni, sem megvásárolni. A másik 
ingatlan tekintetében pedig az a probléma, hogy még rajta van egy elhunyt tulajdonos 
tulajdonjoga, ott a póthagyatéki eljárást kellene lefolytatni ahhoz, hogy az örökösök nevére 
kerüljön az a bizonyos ingatlanrész, és akkor lehet újra benyújtani a kérelmet. De eldönteni a 
testület most is, hogy akar-e érdemben ezzel foglalkozni, vagy egyáltalán nem kívánja ezt az 
ingatlant megvásárolni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Egyetért a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és 
Sport Bizottsággal. Majd, ha tudják, hogy az összes tulajdonos hogyan nyilatkozik, akkor 
hoznak egy döntést. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
330/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Pausz Antal ingatlan felajánlásának ügyét abban az esetben tárgyalja 
érdemben, ha az ingatlan valamennyi tulajdonosa nyilatkozik az ingatlan 
felajánlásáról. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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13./ Szöghatár Kft. kérelme 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. beadványában 
foglaltakat tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testület felé.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A mai ülésen már említette, hogy ezekre a gépekre hamarosan felvesznek 1 főt. Mivel Ő a 
korábbi munkahelyét ott hagyja, és nem akarja, hogy a Képviselő-testület bármilyen döntése 
miatt januártól munkanélkülivé váljon. Úgy gondolja, hogy ha a fedezet meg lesz rá, akkor a 
Szöghatár Kft. részére engedélyezzék a Pénzügyi Bizottság javaslata szerint, hogy úgy a 
kőművest, mint ezt a gépkezelő embert hosszú távon tervezhesse a költségvetésében. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
331/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. beadványában – dolgozói létszám 2 
fővel történő emelése a 2013-as évben – foglaltakat tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

14./ Gépjármű bérleti ajánlat 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ez időközben aktualitását vesztette. Született egy döntés, mely szerint 500.000 Ft-ot költhet a 
gépjármű beszerzésére, ebben az évben ennyi lehet a bérleti vagy a lízing díja. Nem volt rossz 
a gondolat, hogy havonta 70.000 Ft fusson ki mindent, viszont 0% önerővel most már nem 
lehet kihozni semmit, minimum 20% önerőt kell bele fizetni. Az, az ajánlat, amit most a 
Tiszadorogmai polgármestertől kaptunk, egy nagyon jó ajánlat lenne, ha az áfát vissza 
tudnánk igényelni, de mivel az áfát csak arányosított formában tudjuk visszaigényelni, így 
nem egy jó ajánlat. Ha tisztulnak az anyagi viszonyok, és túl vagyunk az átszervezésen, akkor 
vissza fog jönni ezzel a témával. Nagyon aktuális lenne, mert most is szervizben van a 
Peugeot. Javasolja, hogy az előterjesztést így ne támogassák, hanem térjenek rá vissza, amikor 
az anyagiakkal rendben lesznek. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Ezzel kapcsolatban van egy egészen új lehetőség. Több olyan tőkeerős lízing cég van, akik 
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vállalják, hogy felső kategóriás autókat adnak bérbe havi 100.000-110.000 Ft-ért. A cég által 
meghatározott benzinkutaknál lehet csak tankolni, ott viszont kedvezményesen, és havonta 
10.000 km-t menni kell a kocsival, ami nagyon sok. Ha ez meg van, akkor elkölt annyit 
gázolajra, benzinre, amiből visszakapja a saját jutalékát, és megéri neki. Átvállalják a teljes 
szerviz költséget és fizetik a cascót is az autóra. Az autó nyomkövetővel, biztonsági 
berendezéssel van ellátva. Korrekt, ellenőrizhető szerződéseket kötnek, és 3 havonta cserélik 
az autókat. Ezek nagy kategóriás Mercedesek, X6-os BMW-ék, A6-os Audik, Volkswagen 
Phaetonok. Utána fog érdeklődni, hogy ez esetleg járható-e. Ez egy egészen új dolog, nagyon 
szűk körben terjesztik. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az a gond, hogy az önkormányzatnál sem mennek havonta 10.000 km-t, átlagban havonta 
1000-1500 km-t megy a kocsi. Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a pénzügyek tisztázása 
utána újra tárgyalják, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
332/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Gépjármű bérleti ajánlat” c. napirendet a pénzügyi helyzet tisztázását 
követően újra tárgyalja. 
 
Határidő: 2012.10.25. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Hajduné Holló Katalin képviselő kiment az ülésről. 

Jelen van 7 képviselő. 
 
 

15./ Határozati javaslat az ETKIKI Többcélú Intézmény megszüntető okiratának 
kiegészítésére 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a bizottságok nem tárgyalták. Átadja a szót Csepreginé Kocsis Nóra jegyzőnek. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Most küldték el a Magyar Államkincstár felé az ETKIKI Többcélú Intézmény Megszüntető 
Okiratát, illetve kérni a törzskönyvi nyilvántartásból történő törlését. Egy technikai dolog az 1. 
pontban az elnevezéséhez kéri a Magyar Államkincstár a teljes név feltüntetését, hogy Egyeki 
Általános Iskola, Óvoda, Könyvtár és Művelődési Ház Többcélú Közös Igazgatású 
Közoktatási, Közgyűjteményi és Közművelődési Intézmény. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért az elhangzottakkal, kézfelnyújtással 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
333/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 
2013/2012.(V.31.) számú határozattal elfogadott megszüntető okiratot az alábbiak szerint 
egészíti ki: 
 

Megszüntető Okirat 
 

1. A megszűnő költségvetési szerv: 

1.1. Elnevezése: Egyeki Általános Iskola, Óvoda, Könyvtár és 
Művelődési Ház Többcélú Közös Igazgatású 
Közoktatási, Közgyűjteményi és 
Közművelődési Intézmény 
ETKIKI Többcélú Intézmény 

1.2. OM azonosítója: 201325 

1.3. Székhelye: 4069 Egyek, Fő u. 1. 

1.4. Irányító szerv neve, székhelye: Egyek Nagyközség Önkormányzata 
4069 Egyek, Fő u. 3. 

1.5. Megszüntető szerv neve, székhelye: Egyek Nagyközség Önkormányzata 
4069 Egyek, Fő u. 3. 

2. A költségvetési szerv megszüntetése: 

2.1. A költségvetési szerv megszüntetésének 
időpontja:  

2012. augusztus 31. 

2.2. A megszűnés módja:  Jogutódlással, fenntartói jog átadás 
közoktatási megállapodással közoktatási 
feladatoknál illetve önkormányzati fenntartás 
a könyvtár és közművelődési, közgyűjteményi 
feladatoknál 

2.3. A megszüntetés oka: Költséghatékony működtetés 

2.4. A megszűnő költségvetési szerv 
közfeladatának jövőbeni ellátása:   

A közfeladat ellátása egyházi fenntartásban 
történik közoktatási megállapodással az 
oktatási intézmények esetében, a könyvtári, 
közművelődési és közgyűjteményi feladatokat 
önkormányzati fenntartásban látja el 

2.5. Jogutód költségvetési szerv neve, 
székhelye: 

Római Katolikus Egyház Debrecen –
Nyíregyházi Egyházmegye közoktatási 
intézménye 
Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési ház 

2.6. A megszűnő költségvetési szerv 
kötelezettségvállalásának utolsó időpontja: 

2012. augusztus 31. 

 
Hajduné Holló Katalin képviselő visszajött az ülésre. 

Jelen van 8 képviselő. 
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16./ Határozati javaslat a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház alapító okiratának 

módosítására és kiegészítésére 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a bizottságok nem tárgyalták. Átadja a szót Csepreginé Kocsis Nóra jegyzőnek. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ez szintén az átszervezésből adódik, itt a könyvtár és művelődési ház bejegyzéséhez kérnek 
egy kiegészítést, a 6. pontot követően szakágazati besorolást kell feltüntetni 91-el könyvtári, 
levéltári, múzeumi, közművelődési és egyéb kulturális tevékenység megjelöléssel. Valamint a 
8.4 tekintetében a 610501-es kódszám 910501-re módosul. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért az elhangzottakkal, kézfelnyújtással 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
334/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy határozott, hogy a 
214/2012.(V.31.) számú alapító okiratot az alábbiakkal egészíti ki illetve módosítja.  

 
 

ALAPÍTÓ OKIRAT  
 
 

1.  A költségvetési szerv neve: Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési 
Ház 

1.1. Székhelye: 4069 Egyek, Hunyadi u. 48/F 
1.2. Telephelyei: 

 
4069 Egyek, Fő u. 2 
4069 Egyek Fő u. 57. 

2.  Jogszabályban meghatározott közfeladata: Könyvtár, közművelődés és 
közgyűjtemény 

2.1. Az intézmény típusa: Könyvtár, közművelődés és 
közgyűjtemény 

3. Alapító szerv neve és székhelye: Egyek Nagyközség Önkormányzata 
4069 Egyek, Fő u. 3. 

3.1. Alapításról rendelkező határozat száma: 213/2012.(V.31.) 
 

3.2. Alapítás időpontja: 2012. szeptember 1. 
3.3. Jogelőd intézmény: ETKIKI Többcélú Intézmény  
4. Fenntartó neve és székhelye: Egyek Nagyközség Önkormányzata 

4069 Egyek, Fő u. 3. 
5. Irányító szerv neve és székhelye: Egyek Nagyközség Önkormányzata 

4069 Egyek, Fő u. 3. 
6. A költségvetési szerv működési köre: Egyek Nagyközség közigazgatási 

területe 
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7. Szakágazati besorolás 91 könyvtári, levéltári, múzeumi, 
közművelődési és egyéb kulturális 
tevékenység 

8. Ellátandó alaptevékenysége:  
 A költségvetési szerv szakfeladatai:  
8.1. 910121 Könyvtári állomány gyarapítása, 

nyilvántartása 
8.2. 910122 Könyvtári állomány feltárása, 

megőrzése, védelme 
8.3. 910123 Könyvtári szolgáltatások 
8.4. 910501 Közművelődési tevékenységek és 

támogatásuk 
8.5. 910502 Közművelődési intézmények, közösségi 

színterek működtetése 
8.6. 910201 Múzeumi gyűjteményi tevékenység 
8.7. 910203 Múzeumi kiállítási tevékenység 
9. Ellátandó vállalkozási tevékenysége:    Nem folytat vállalkozási tevékenységet. 
10. Vezetőjének kinevezési, megbízási, választási 

rendje: 
A magasabb vezető megbízásáról 
nyilvános pályázat alapján a Képviselő-
testület dönt. A megbízás határozott 
időre, 5 évre adható. 

11. 
Foglalkoztatottjaira vonatkozó 
foglalkoztatási jogviszony megjelölése: 

Közalkalmazotti jogviszony a 
közalkalmazottak jogállásáról szóló 
1992. évi XXXIII. törvény alapján. 

12. A költségvetési szerv besorolása 
gazdálkodási jogköre alapján: 

Önállóan működő 

13. 
A feladatellátást szolgáló ingatlanvagyon: 

4069 Egyek, Hunyadi u. 48/F 
4069 Egyek, Fő u. 2 
4069 Egyek Fő u. 57. 

14. 

A vagyon feletti rendelkezési jog: 

Az intézmény rendelkezési jogosultsága 
kiterjed a kezelésében lévő ingatlan és 
ingó vagyon rendeltetésszerű 
használatára, üzemeltetésére, továbbá 
helyiségeinek és eszközeinek tartós és 
eseti bérbeadására. 

Tulajdonosi jogok és kötelezettségek 
(elidegenítés, megterhelés) tekintetében 
a mindenkor hatályos helyi rendelet 
szerint kell eljárni. 

 
 

17./ ETKIKI Többcélú Intézmény megszüntetéséből adódó szabadságmegváltásokhoz 
fedezet biztosítása 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal a napirendben a döntést a Képviselő-testületre bízza. 
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Bizottság javasolja, hogy a kifizetés fedezete az ETKIKI Többcélú intézmény személyi jellegű 
kiadások megtakarítása legyen. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A forrással egyetért. A javaslat a gyesen lévő kollégák vonatkozásában egyértelmű, itt egy 
kérdés van, hogy Hajduné Holló Katalin Intézményvezető Asszony saját elmondása alapján 3 
éve nem vette ki a szabadságát, mert 2009-ben volt a nagyberuházások időszaka, ami átnyúlt 
2010-be is, majd 2011-ben a TIOP pályázatok, és ebben az évben az intézményátszervezés 
miatt voltak feladatai.  
 
Megkérdezi Hajduné Holló Katalin Intézményvezetőt, hozzájárul-e az őt érintő téma nyílt 
ülésen történő tárgyaláshoz. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő, igazgató:  
Igen, hozzájárul. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Intézményvezető Asszony nem vette ki a szabadságát 3 éven keresztül. Őt 6 hónap és pár nap 
illetné meg, de javasolta, hogy egyezzenek meg kisebb időtartamban, mert az nem életszerű, 
hogy a 3 év alatt 1 napra sem ment el.  A maga részéről az 5 hónapot elfogadhatónak tartja. 
Ezt azért is javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek, mert az intézményátszervezés 
sikeres volt, és nem olyan egyértelmű, hogy egy ilyen intézményátszervezés sikeres legyen. 
Nagyon örül, hogy a mai napon a működési engedély is megérkezett, és ennek tükrében ezt az 
5 hónapot elfogadásra javasolja. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ha már így bele mentek ebbe a témába, akkor ketté kell venni a dolgot. Ebben vannak 
szabadság megváltások gyesen lévő dolgozóknak, és végkielégítés 1 fő pedagógus részére, 
tehát az elhangzó összeg így komplexen tartalmazza ezt. Ha Polgármester Úr e tekintetben 
akar, akkor két szavazást kell tartani, külön az Igazgató Asszonyéról, de nem szükséges, ha 
megegyeztek, akkor ezzel nincs probléma. A másik szavazás pedig a komplett összegről és a 
fedezetről. 
 
Holló János alpolgármester:  
Megkérdezi Hajduné Holló Katalin igazgatót, hogy megfelel az 5 hónap részére. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Meg van beszélve, igen megfelel. Mivel most megszűnt a vezetői megbízása, illetve a 
munkaviszonya, és a szabadság megváltás csak ebben az esetben érvényesíthető, a törvény így 
írja elő, egyébként nem élhet ilyen igénnyel.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Azért hozza a témát a Képviselő-testület elé, mert ha nem lenne közöttük egyezség, vagy a 
Képviselő-testület ebbe nem egyezne bele, ebből kialakulhatna egy komoly munkaügyi vita, 
mehetnének a bíróság elé. Azt mondja, hogy ez így egy képviselhető dolog. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ha ezt a témát külön veszik, akkor személyes érintettséget kell bejelentenie Hajduné Holló 
Katalin képviselőnek és Holló János alpolgármesternek, és a Képviselő-testületnek egyenként 
szavaznia kell róla, hogy kizárja a döntéshozatalból vagy nem. 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2012. AUGUSZTUS 30. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL 

 

57/66 
 

 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Javasolja, hogy egyben szavazzanak a szabadságmegváltásról. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Van-e valakinek kifogása az ellen, hogy egyben döntsenek úgy, hogy Hajduné Holló Katalin 
igazgató részére 5 hónap legyen az időtartam.  
 
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület részéről nincs kifogás, így szavazhatnak egyben. Kéri 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezetőt ismertesse az összeget. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
5.562.000 Ft a végkielégítés illetve a szabadságmegváltások összege járulékokkal növelten 9 
fő részére. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Az átszervezés következtében meg kellett nyilatkoztatni a dolgozókat, hogy vállalja-e az új 
fenntartó által fenntartott intézményben a tovább foglalkoztatást. Egy fő nyilatkozott úgy, 
hogy nem vállalja. Neki jár a végkielégítés, mert a holnapi nappal megszűnik a 
munkaviszonya. A gyesről, gyedről visszatérőknek az új törvény szerint pénzben is 
megváltható a szabadságuk, mert a távollétük alatt fizikai képtelenség a gyest is tölteni és a 
szabadságot is kivenni. Mivel most megszűnt a munkaviszonyuk ezt pénzben meg kell 
váltani, ezt törvény írja elő. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az összeget az intézmény átszervezésből származó megtakarítás terhére fedezik, amit havi 7 
millió forintra becsülnek. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Az sem biztos, hogy a kistérségi átadott pénzeszközből lehet megspórolni, ami kb. 4.100.000 
Ft az ETKIKI Többcélú Intézmény tekintetében, és voltak már döntések a megtakarítás 
terhére, tehát már lassan el fog fogyni. A bérnél ráadásul 3 havi megtakarítás várható, a 
szeptember, október, november, mert a december átcsúszik a következő évre. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ha van valakinek jobb javaslata, akkor kéri, hogy tegye meg. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Bejelenti személyes érintettségét, és kéri a döntéshozatalból történő kizárását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy Hajduné Holló Katalin képviselőt kizárják a 
döntéshozatalból, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 0 igen 3 nem szavazattal és 5 tartózkodással szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület Hajduné Holló Katalin képviselőt nem zárja ki a 
döntéshozatalból. 
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Holló János alpolgármester:  
Bejelenti személyes érintettségét, és kéri a döntéshozatalból történő kizárását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy Holló János alpolgármestert kizárják a döntéshozatalból, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 0 igen 2 nem szavazattal és 6 tartózkodással szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület Holló János alpolgármestert nem zárja ki a 
döntéshozatalból. 
 
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy az 5.562.000 Ft-ot az átszervezésből származó 
megtakarítás terhére fizessék ki, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
335/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az intézményátszervezésből adódó fizetési kötelezettség teljesítésére a 
fedezetet biztosítja az alábbiak szerint: 
 

- 7 fő gyesen, gyeden és állományban lévő kolléga szabadságmegváltása 
- 1 fő (igazgató) 5 havi szabadságmegváltása 
- 1 fő végkielégítése 

 
Fentiekre mindösszesen 5.562.000 Ft-ot biztosít az intézményátszervezésből 
származó megtakarítás terhére. 
 
Határidő: 2012.08.31. 
Felelős: Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 
 

18./ Határozati javaslat ÖNHIKI pályázat benyújtására  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek az ÖNHIKI pályázat 
benyújtására beterjesztett határozati javaslat elfogadását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a javaslattal, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
336/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 

1. Egyek Nagyközség Önkormányzatának képviselő-testülete a Magyarország 2012. évi 
központi költségvetéséről szóló 2011. évi CLXXXVIII. törvény 6. számú melléklet 2. 
pontja alapján (a továbbiakban 6. számú melléklet) támogatási igényt nyújt be az 
önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok támogatására. 

2. Egyek Nagyközség Önkormányzatának képviselő-testülete az önhibájukon kívül 
hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok 2012. évi támogatásának igényléséhez a 
fenti törvény alapján a következő nyilatkozatot teszi: 

I. a) a települési önkormányzat lakosságszáma 2011. január 1-jén 1 000 fő, vagy a 
feletti.  

II. a) A települési önkormányzat helyi adó bevezetéséről döntött és 2012. évben 
ilyen jogcímen 41 219 ezer forint összegű bevételt tervez. 

III. Az önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletét 110 077 ezer forint összegű 
működési célú hiánnyal fogadta el. 

IV. a) Az önkormányzat az Ötv. szabályai szerint kötelező könyvvizsgálatra 
kötelezett. 
c) Kötelező könyvvizsgálat esetén az önkormányzat 2011. évi zárszámadását a 
könyvvizsgáló elfogadta. 

V. Az önkormányzat az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. Törvény 50. § (1) 
bekezdés a) pontjában meghatározott rendezett munkaügyi kapcsolatok 
követelményeinek megfelel. 
 

Határidő: 2012. szeptember 10. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 
 
 

19./ Nyersanyagnorma emeléséről szóló döntés visszavonása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
 
Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testület felé, hogy a nyersanyag 
norma emelés II. üteméről (+ 5 %.) a döntést vonja vissza. A szeptemberi testületi ülésre a 
Szöghatár Kft. az emelésről számításokkal alátámasztott javaslatot terjesszen be.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a javaslattal, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
337/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a nyersanyag norma emelés II. üteméről (2012.09.01-től + 5 %.) szóló 
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döntését visszavonja.  
 
A szeptemberi testületi ülésre a Szöghatár Kft. az emelésről számításokkal 
alátámasztott javaslatot terjesszen be.  
 
Határidő: 2012.09.27. 
Felelős: Széles Szilvia ügyvezető 
 

 
20./ Mihályné Szekeres Edit kérelme 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-
testületnek Mihályné Szekeres Edit részére - gyermekeknek tartandó hitoktatás céljából -  az 
alábbi helységek biztosítását heti egy alkalommal: 
- Egyeken a Könyvtár előterét / igazodva a Könyvtár nyitva tartásához /, térítésmentesen. 
- Egyek – Telekházán az Iskola épületét, a rezsiköltségek fizetése mellett.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
338/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Mihályné Szekeres Edit (4069 Egyek, Somogyi B. u. 19.) részére - 
gyermekeknek tartandó hitoktatás céljából - az alábbi helységek biztosítását 
heti egy alkalommal: 
 
- Egyeken a Könyvtár előterét / igazodva a Könyvtár nyitva tartásához /, 
térítésmentesen. 
- Egyek – Telekházán az Iskola épületét, a rezsiköltségek fizetése mellett.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

21./ A Hortobágyi LEADER Nonprofit Kft. kérelme  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a Hortobágyi 
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LEADER Kft. kérelmében foglaltak támogatását, a 800.000.-Ft. megfizetését, abban az 
esetben, ha valamennyi tag-település támogatja a kérelmet, és vállalja a reá eső rész 
megfizetését.   
 
Bizottság javasolja, hogy a kérelem támogatása esetén a 800.000.- Ft. „tulajdonosi kölcsön” 
megfizetésének fedezete a működési célú hitelkeret kamata legyen. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Itt annyiban módosítaná a Pénzügyi Bizottság javaslatát, hogy ez nem kereken 800.000 Ft, 
hanem 145 Ft x a lakosság száma, így lett elosztva a LEADER-nél ez a költség. 
 
Kéri, hogy aki egyetért a kérelemben foglalt összeg Pénzügyi Bizottság javaslata szerinti 
megfizetésével, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
339/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Hortobágyi LEADER Kft. kérelmében foglaltakat, a lakosságszám x 
145 Ft megfizetését, abban az esetben támogatja, ha valamennyi tag-település 
támogatja a kérelmet, és vállalja a reá eső rész megfizetését.   
 
A lakosságszám x 145 Ft „tulajdonosi kölcsön” megfizetésének fedezete a 
működési célú hitelkeret kamata. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

22./ Fasor u. 55. szám alatti ingatlan felajánlása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek Molnár Józsefné, 
Molnár József, Bali Zoltánné, Molnár Pál, Molnár Elemér Egyeki lakosok által felajánlott, 
Egyek, Fasor u. 55. szám alatti, 1044 hrsz.-ú ingatlan tulajdonjogának elfogadását 
ajándékozás címén. 
 
Bizottság javasolja, hogy a Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert az ajándékozási 
szerződés aláírására. 
 

Dr. Hegyesi Kálmán képviselő távozott az ülésről. 
Jelen van 7 képviselő. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
340/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Molnár Józsefné, Molnár József, Bali Zoltánné, Molnár Pál, Molnár 
Elemér Egyeki lakosok által felajánlott, Egyek, Fasor u. 55. szám alatti, 1044 
hrsz.-ú ingatlan tulajdonjogát elfogadja ajándékozás címén. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ajándékozási szerződés 
aláírására. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

23./ Döntés a Szöghatár Nonprofit Kft. használatában lévő szerszámok, eszközök, gépek 
egyházi használatba adásáról 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a 
bizottság álláspontját. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az 
önkormányzat tulajdonát képező Egyeki Szöghatár Nonprofit. Kft. használatában lévő 
szerszámok, eszközök, gépek kerüljenek a Magyar Katolikus Egyház használatába 
ingyenesen. 
 
Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek Egyeki Szöghatár 
Nonprofit Kft. használatában lévő karbantartó eszközök, szerszámok, gépek ingyenes 
használatba adását a Magyar Katolikus Egyház részére.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a bizottságok javaslatával, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
341/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az önkormányzat tulajdonát képező Egyeki Szöghatár Nonprofit. Kft. 
használatában lévő karbantartó eszközök, gépek, szerszámok kerüljenek a 
Magyar Katolikus Egyház, Debrecen- Nyíregyházi Egyházmegye (4024 
Debrecen, Varga u. 4.) használatába ingyenesen, addig, amíg a közoktatási 
intézmények fenntartója az egyház. 
 
Határidő: 2012.09.30. 
Felelős: Széles Szilvia ügyvezető 

 
 

24./ Döntés az önkormányzati rendezvényekre elkülönített összeg felhasználásáról 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 2012. évi költségvetésben az 
önkormányzati rendezvényekre elkülönített összeg felhasználásának felosztásával osztott 
hatáskörben bízza meg a Polgármestert és a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, 
Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport Bizottságot. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A Képviselő-testület a Településfejlesztési Bizottságra ruházta ezt a hatáskört, hogy a 
rendezvények tekintetében a költségvetésben rendelkezésre álló kerettel a bizottság 
rendelkezhet, hogy mire fordítja. Polgármester Úr javasolta, hogy ne csak a bizottság, hanem 
Ő is rendelkezhessen ezzel az összeggel. A Képviselő-testület a 97/2012.(III.29.) sz. 
határozatában kérte fel erre a bizottságot, most ez egészülne ki annyival, hogy a bizottság és a 
polgármester. Az, hogy technikailag ez, hogyan fog működni a bizottság és a polgármester 
összehangolt munkáján fog múlni, tehát egymást minimum értesíteni kell a felhasznált 
összegről. Ha még konkrét döntésre van szükség, akkor azt előkészíti, de részletesebb 
előkészítésre a tegnapi naphoz képest nem volt ideje. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért az előterjesztéssel, kézfelnyújtással 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
342/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 2012. évi költségvetésben az önkormányzati rendezvényekre 
elkülönített összeg felhasználásának felosztásával a Polgármestert és a 
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Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottságot bízza meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Hajduné Holló Katalin bizottsági elnök 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Még Csepreginé Kocsis Nóra jegyző asszonynak és Bóta Barbara aljegyzőnek van egy-egy 
napirendi pontra javaslata. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Kéri, hogy vegyék napirendre a könyvtár vezető illetményének megállapítását, mivel annál a 
napirendnél e fölött egy kicsit elsiklott. Gyakorlatilag megbízással fog továbbmenni a 
könyvtár vezető, míg a pályázat elbírálásra nem kerül, de a Magyar Államkincstárhoz holnap 
el kell juttatni a bejegyzéshez szükséges dokumentumot, és fogja kérni az illetmény újbóli 
megállapítását testület által. Megkérdezi Gábor Istvánnét, hogy hozzájárul-e a nyílt ülésen 
történő tárgyaláshoz. 
 
Gábor Istvánné mb. könyvtár vezető: 
Igen, hozzájárul a nyílt üléshez. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
A béke utca útépítési engedélyéhez igazgatási szolgáltatási díjat kell fizetni, és ehhez forrást 
kell biztosítani. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki az alábbi napirendi pontok tárgyalásával egyetért, kézfelemeléssel jelezze: 
 

- Gábor Istvánné mb. könyvtárvezető illetményének megállapítása 
- Forrás biztosítása a Béke utca útépítési engedélyéhez szükséges igazgatási 

szolgáltatási díjra 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta a két napirendi pont tárgyalását. 
 
 

25./ Gábor Istvánné mb. könyvtárvezető illetményének megállapítása 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
2012. szeptember 1-től a pályázati eljárás lezárásáig a garantált illetménye 174.200 Ft, a 
vezetői pótlék 40.000 Ft, kompenzáció 10.000 Ft, összesen bruttó 224.200 Ft.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki az előterjesztést elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
343/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Tárkányi Béla 
Könyvtár és Művelődési Ház megbízott vezetőjének, Gábor Istvánnénak az 
illetményét az alábbiak szerint állapítja meg: 
 
Garantált illetmény:  174.200 Ft 
Vezetői pótlék:  40.000 Ft 
Kompenzáció:  10.000 Ft 
Összesen:   224.200 Ft 
 
Határidő: 2012.08.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

26./ Forrás biztosítása a Béke utca útépítési engedélyéhez szükséges igazgatási 
szolgáltatási díjra 

 
Bóta Barbara aljegyző:  
Béke utca engedélyezési eljárásának összesen 167.000 igazgatási szolgáltatási díjat kell 
kifizetni. Ha ezt nem teljesíti az önkormányzat, akkor megszüntetik az eljárást és nem kap 
építési engedélyt a Béke utca. Délelőtt egyeztetett Szekeres Zsuzsanna közgazdasági 
irodavezetővel, és az összeg az áfa kompenzációból befolyó többletbevétel terhére 
biztosítható. Javasolja, hogy annak a terhére szavazza meg a Képviselő-testület ezt a 167.000 
Ft-ot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki az előterjesztéssel egyetért, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
344/2012. (VIII.30.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek, Béke utca engedélyezési terveire fizetendő 167.000 Ft 
igazgatási szolgáltatási díjat az áfa kompenzációból befolyt többletbevétel 
terhére biztosítja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Bóta Barbara aljegyző 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
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Mivel több napirend nem volt a polgármester megköszönte a megjelenést és a nyílt ülést 19:15 
órakor bezárta. 
 
 
 
 
 

______________________ 
Csepreginé Kocsis Nóra  

jegyző 

______________________ 
Dr. Miluczky Attila 

polgármester 
 
 
 
 
 

______________________ 
Antal László 

Jegyzőkönyv hitelesítő 

______________________ 
Gál-Szalai Erika 

Jegyzőkönyv hitelesítő 
 
 
 
 

______________________ 
Fekete Lászlóné 

Jegyzőkönyvvezető 


